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MANiSA FERMANI

MANİSA yanıyor mu yanıyor. Alevler fışkırıyor. Cadde-
deki asfaltın üstüne yumurta koysan 5 dakikada pişecek
durumda. Evliye Çelebi gibi Anadolu’yu dolaşan
en son Karadeniz yaylalarında püfür püfür
esen, geceleri kaloriferlerin yakıldığı bölge-
den Manisa sıcakları ile karşılaşan, Sabah
gazetesinin en çok okunan köşe yazarı 40
yıllık meslek dostum Yavuz Donat üstatla
Pazarcılar Odası Başkanı Destan Bulgay
eşliğinde perşembe pazarını dolaştım. 

YAVUZ DONAT’LA 
PERŞEMBE PAZARI’NI GEZDİK

ERTUĞRUL AYTAÇ

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, geçtiğimiz Cumartesi

günü itibariyle görevine başlayan Manisa
Valisi Enver Ünlü’yü ziyaret ederek, hayırlı
olsun dileklerini iletti. Resmi Gazete’de
yayımlanan Valiler Kararnamesi’yle Man-
isa Valisi olarak atanan ve 19 Ağustos’ta
Manisa’daki görevine başlayan Vali Enver
Ünlü, Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’ü ağırladı. Vali Ün-
lü’ye hayırlı olsun dileklerini ileten ve
görevinde başarılar dileyen Başkan Ergün,
Manisa Büyükşehir Belediyesinin çalış-
maları hakkında bilgiler verdi. 

YENİ VALİ MİSAFİR AĞIRLAMAYA BAŞLADI

MANİSA
Büyükşehir

Belediyesi, 30
Ağustos Zafer
Bayramı ile Man-
isa ve ilçelerinin
kurtuluş günlerine özel konserler
düzenleyecek. Yıldız sanatçıların
katılımıyla düzenlenecek olan konserler,
Manisa merkez ile 15 ilçede 15 farklı nok-
tada düzenlenecek. Zafer Bayramı ile kur-
tuluş günlerine özel olarak düzenlenecek
konserler hakkında bilgi veren Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, yıldız sanatçılar Metin Özülkü, Ali
Güven, Ferda Anıl Yarkın, Hazal, Jale,
Reyhan Karaca, Sibel Alaş, İzel-Çelik-
Ercan, Ümit Sayın, Kutsi, Muazzez Ersoy,
Oğuzhan Koç ve Gülben Ergen’in sahne
alacağını belirterek, Zafer Bayramı’nın ve
kurtuluş günlerinin Manisa merkez ve ilçe
lerinde coşkuyla kutlanacağını söyledi.

HER GÜN HER İLÇEDE FARKLI KONSER OLACAK

MANİSA Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Ali Öztozlu, Fen İş-

leri Dairesi Başkanı Uğur Topkaya, Kent Es-
tetiği Dairesi Başkanı Hakan Göktaş, şube
müdürleri ve teknik ekipler ile birlikte Avni
Gemicioğlu Caddesi 2. Etap prestij cadde
düzenlemeleri kapsamında devam eden
çalışmaları inceledi. Çalışmaların yapıldığı
Barış Manço Meydanı’ndaki ekiplere ko-
laylıklar dileyen heyet, iş akışı hakkında
değerlendirmelerde bulundu. 

MANİSA BİR PRESTİJ CADDEYE DAHA KAVUŞACAK
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Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, hafta sonunda Manisa’da
görevine başlayan Vali Enver Ünlü’yü ilk mesai gününde ziyaret eden isim oldu

VALi UNLU’NUN iLK KONUGU OLDU

BAG EViNDE 
MANİSA'NIN Şehzadeler
ilçesinde, eşi tarafından silahla

vurulan kadın yaralandı.
Bayındırlık Mahallesi 1902
Sokak'taki bir bağ evinde, Erhan
Ö. ile eşi Songül Ö. arasında
henüz öğrenilemeyen nedenle
tartışma çıktı. Tartışmanın kav-

gaya dönüşmesi üzerine Erhan
Ö, eşini tabancayla yaraladı.
İhbar üzerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi. Songül Ö, ambu-
lansla Manisa Celal Bayar Üniver
site Hastanesine kaldırdı. Polis
ekipleri kaçan şüpheliyi yakala-
mak için çalışma başlattı.

KARISINI VURDU

Büyükşehir Belediyesi, 30 Ağustos Zafer Bayramı ile Manisa ve ilçelerinin kurtuluş günlerini
birbirinden renkli konserlerle kutlayacak... 90’lı yıllara damga vuran İzel Çelik Ercan, Sibel 
Alaş, Reyhan Karaca, Ferda Anıl Yarkın Manisalılar için unutulmayan şarkılarını söyleyecek

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 30 
Ağustos Zafer Bayramı ile Manisa’nın
ve ilçelerinin kurtuluş günlerinde yıldız
sanatçıların vereceği konser program-
larıyla coşkuyu katlayacak. Zafer
Bayramı ve kurtuluş günlerinde 
Manisa’da yıldız yağmuru yaşanacak.

KURTULUŞ COŞKUSUNA
90’LAR DAMGA VURACAK

Avni Gemicioğlu’nda 2. etap 
düzenlemeler sürüyor

1 milyon öğrenci
tercih yapmadı!

İYİ Parti Manisa İl Başkanı Ali
Zafer İksir, YKS yerleştirme

sonuçlarının açıklanmasının
ardından açıklamalarda bulundu.
Tercih yapmayan aday sayısında
rekor kırıldığını söyleyen İYİ Par-
tili İksir, “Yerleştirme puanı hesa-
planan 2 milyon 895 bin
adaydan, 1 milyon 14 bini tercih
yapmadı” dedi.

Baba ve oğul Arınçlar,  MCBU Rektörü’ne
“hayırlı olsun” dedi

22. Dönem TBMM Başkanı Bülent Arınç ve AK
Parti Manisa Milletvekili Ahmet Mu ̈cahit Arınç,

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Rana Kibar’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Asırlık çınarlar
kurumaya başladı 

MANİSA’NIN akciğeri konu-
mundaki Çaybaşı Deresi’nde

bulunan asırlık çınar ağaçların-
dan 7’sinin kuruması vatandaşları
tedirgin etti. Dere boyunca her
biri en az 100 yıllık olan çınar
ağaçlarının neden kuruduğu ise
henüz belirlenemedi. 

10’da

3’te

6’da

9’da

4’te

7’de 5’te
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ERTUĞRUL AYTAÇ
MANiSA FERMANI

YAVUZ DONAT’LA 
PERŞEMBE PAZARI’NI GEZDİK

MANİSA yanıyor mu yanıyor. Alev-
ler fışkırıyor. Caddedeki asfaltın üstüne
yumurta koysan 5 dakikada pişecek
durumda. Evliye Çelebi gibi Anadolu’yu
dolaşan en son Karadeniz yaylalarında
püfür püfür esen, geceleri kaloriferlerin
yakıldığı bölgeden Manisa sıcakları ile
karşılaşan, Sabah gazetesinin en çok
okunan köşe yazarı 40 yıllık meslek
dostum Yavuz Donat üstatla Pazarcılar

Odası Başkanı Destan Bulgay eşliğinde
perşembe pazarını dolaştım.  Oğlum
Gökhan, Yeni Asır’ın Manisa’dkai çalış-
kan elemanı Cüneyt Hasçelik fotoğraf-
larımızı çekiyor. Pazarcılar Odası
Başkanı Destan Bulgay Perşembe pa-
zarında tezgahını açmış üyelerine
ismen hayırlı işler diyor. Yavuz Donat da
tezgahtaki ürünlerin fotoğraflarını çeki-

yor. Donat benim gibi yazını tatil belde-
sinde geçirdiği günler fazla. Buradaki
çarşı pazarın durumunu biliyor.
Kendisine “Çeşme’de bir dama-
cana su 70 lira” dedim. Üstat
Yavuz Donat da “Bodrum’da da
öyle” dedi. 

Yavuz Donat Bodrum’da çarşı
ve pazarın ateş pahası olduğunu
gözlemlemiş biri olarak Pazarcılar

Odası Başkanı Destan Bulgay’a “Ma-
nisa Perşembe pazarının fiyatları nor-
male dönmüş” dedi. Gerçekten öyle.
Bir hafta önce Manisa’ya geldiğimde
Başkan Destan Bulgay ile Perşembe
pazarını bir kez daha gezmiştim. Bir
hafta içinde bazı sebze ürünlerinin fiyat-
ları düşmüş durumda. Taze fasulye ve
börülce fiyatları yerinde duruyor. Bir de

karpuz hala pahalı. Sizin anlayacağınız
Manisa’nın sıcağı ve Perşembe pazarı
emekli vatandaşlarımızı kavuruyor. Kim
ne derse desin, hayat pahalılığı devam
ediyor. Cumhurbaşkanı Erdoğan da bu
durumu hissettiği için bakanına talimat
vermiş, Meclis açılır açılmaz emeklilerin
maaşlarının iyileştirilmesini istemiş. Bir
saate yakın Perşembe pazarını Pazarcı-

lar Odası Başkanı Destan Bulgay,
Yavuz Donat, ben ve oğlum Gökhan
dolaştık. Başkan Bulgay Yavuz Donat’a
Bodrum’da kullanmak üzere Pazar
çantası hediye etti. Pazardan ayrıldık,
Şoförler ve Otomobilciler Odası Baş-
kanı Salih Karaağaç’ın oda binasının
yolunu tuttuk. 

ŞOFÖRLERİN DERTLERİ
Şoförler ve Otomobilciler Odası

Başkanı, eski ünlü kaleci Salih Kara-
ağaç’la dışarıda şoför esnafı ile otur-
duk. Yavuz Donat, ‘nicedir haliniz?’
dedi. Onlar da mazot ve benzin fiyatla-
rından şikayetçi. Girdilerden yakınıyor-
lar. Ancak unutmadan belirteyim,
Manisa’da konuşulan bir derdi anlata-
yım. Türkiye’nin en pahalı şehirler arası
yolcu taşımacılığının Manisa’da yapıl-
dığı gerçeğiyle karşı karşıyayız. Manisa-
İzmir ulaşımı 70 TL oldu. Yeni valimiz
Enver Ünlü’den ricam, vilayetteki ko-
misyon fiyatı nasıl tespit ediyor? ma-
zota son günlerde zam oldu tamam
ama kişi başı taşımaya 10 TL’yi nasıl
yansıttılar? Manisa’ya okumaya gelen
üniversite öğrencilerinin hali duman. 

MURAT BAYBATUR’LA
Yavuz Donat, ben, Şehzadeler Be-

lediye Başkan Yardımcısı Ahmet Son-
güler, oğlum Gökhan’la AK Parti MKYK
Üyesi ve Manisa Milletvekili Murat Bay-
batur’la Karaköy’deki vakfında buluş-
tuk. Şehzadeler Başkan Yardımcısı
Fatih Baybatur da oradaydı. Yavuz Do-
nat’la uzun uzun görüştüler. Köşesinde
mutlaka yazacaktır diye düşünüyorum. 

Yavuz Donat üstat Manisa’da 3 gün
3 gece kaldı, gezmediği, gitmediği yer
kalmadı. Manisa’nın merkezinde sıcağa
rağmen bizimle birlikte dolaştı. Manisa
izlenimlerinde neler yazacak ben de
merak ediyorum. Donat’ı Manisa gezisi
bittikten sonra Bodrum’a uğurladık.
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 231 30 91

ÇAĞRI ECZANESİ
0236 239 28 84

BAHAR ECZANESİ

ADA ECZANESİ

0236 234 40 29

0236 231 09 73

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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DERMAN ECZANESİ 1703 - III. Ahmed, II. Mustafa'nın yerine tahta çıkarak Osmanlı İm-
paratorluğu'nun yeni Padişahı oldu.
1780 - Büyük Britanyalı James Cook’un gemisi, Büyük Britanya’ya
döndü.
1791 - Haiti’de kölelerin ilk ayaklanması.
1812 - Ürdün'deki arkeolojik sit alanı Petra’nın keşfi.
1848 - ABD, New Mexico'yu ilhak etti (topraklarına kattı).
1849 - Tarihteki ilk askerî hava hücumu gerçekleşti. Avusturya,
İtalya'nın Venedik kentine pilotsuz hava balonları yolladı.
1864 - 12 devlet, ilk Cenevre Konvansiyonu'nu imzaladı: Kızılhaç'ın
oluşturulması.
1901 - Cadillac Motor Şirketi kuruldu.

GÜNÜN OLAYI

Eşi tarafından vurulan kadın yaralandı
MANİSA’NIN Şehzadeler ilçe-

sinde, eşi tarafından silahla vurulan
kadın yaralandı.

Bayındırlık Mahallesi 1902 So-
kak'taki bir bağ evinde, Erhan Ö. ile
eşi Songül Ö. arasında henüz öğreni-
lemeyen nedenle tartışma çıktı.

Tartışmanın kavgaya dönüşmesi
üzerine Erhan Ö, eşini tabancayla ya-
raladı.

İhbar üzerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi.

Songül Ö, ambulansla Manisa
Celal Bayar Üniversite Hastanesine
kaldırdı.

Polis ekipleri kaçan şüpheliyi ya-
kalamak için çalışma başlattı.AA

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesine bağlı Çanakçı
Mahallesi'nde sabah saatlerinde direksiyon ha-
kimiyetini kaybeden motosiklet sürücüsü genç,
yoldan çıkarak üzüm bağına girdi. Kazada ağır
yaralanan genç kaldırıldığı hastanede hayatını
kaybetti.   

Sarıgöl ilçesine bağlı Çanakçı Mahalle-
si'nde sabah saatlerinde 45 AHL 337 plakalı
motosikletiyle Çanakçı-Bağlıca istikametine iler-
leyen Hasan Hüseyin Kuru (22)'nun direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu yoldan çıkarak
üzüm bağına düştü. Kazada ağır yaralanan
Hasan Hüseyin Kuru 112 ambulansıyla kaldırıl-
dığı Sarıgöl Devlet Hastanesinde yapılan tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti. 

Kazayla ilgili incelemenin devam ettiği öğ-
renildi.  İHA

Direksiyon hakimiyetini kaybeden motosiklet
sürücüsü hayatını kaybetti   

Durdurulan otomobilde 
10 kilo 600 gram sentetik 
uyuşturucu ele geçirildi

MANİSA'NIN Şehzadeler il-
çesinde 10 kilo 600 gram sen-
tetik uyuşturucu ele geçirildi,
operasyonda gözaltına alınan 2
şüpheliden biri tutuklandı.

İl Emniyet Müdürlüğü Nar-
kotik Suçlarla Mücadele Şubesi
ekipleri, takip ettikleri bir oto-
mobili uygulama noktasında
durdurdu.

Araçta arama yapan ekipler,
10 kilo 600 gram sentetik uyuş-
turucu ele geçirdi. Otomobil-
deki B.Ö. (34) ile C.K.Ö.
gözaltına alındı.

Emniyetteki işlemlerin ardın-
dan adliyeye sevk edilen şüp-
helilerden B.Ö. tutuklanırken,
C.K.Ö. adli kontrol şartıyla ser-
best bırakıldı. AA

Arama kaydı bulunan
13 şüpheli yakalandı!

MANİSA'DA gerçekleştirilen "Huzur 45" asayiş uygulama-
sında arama kaydı olan 13 şüpheli yakalandı.

Alınan bilgiye göre, İl Emniyet Müdürlüğü tarafından kentte
gerçekleştirilen "Huzur 45" asayiş uygulamasına farklı şube mü-
dürlüklerinden 85 polis katıldı.

Kent merkezindeki park ve bahçeler ile 27 umuma açık iş ye-
rinde yapılan denetimlerde 458 kişiye Genel Bilgi Toplama (GBT)
sorgusu yapıldı.

Ekipler, çeşitli suçlardan arama kaydı olan 13 şüpheliyi yaka-
ladı. 2 kişinin üzerinde de uyuşturucu ele geçirildi. AA
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MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Ali Öztozlu, Fen İşleri
Dairesi Başkanı Uğur Top-

kaya, Kent Estetiği Dairesi
Başkanı Hakan Göktaş, şube
müdürleri ve teknik ekipler ile
birlikte Avni Gemicioğlu Cad-

desi 2. Etap prestij cadde dü-
zenlemeleri kapsamında
devam eden çalışmaları ince-
ledi. Çalışmaların yapıldığı
Barış Manço Meydanı’ndaki
ekiplere kolaylıklar dileyen
heyet, iş akışı hakkında değer-
lendirmelerde bulundu. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün
öncülüğünde çalışmalarını
sürdürdüklerini belirten Genel
Sekreter Yardımcısı Ali Öz-
tozlu, “Avni Gemicioğlu Cad-
desi 2. Etap prestij cadde
düzenlemesi projesi kapsa-
mında üstyapı faaliyetlerimize
Ağustos ayı itibariyle başla-
mıştık. Önemli bir mesafe kay-
dettik. Program kapsamında

hem çalışan ekiplerimizle bir
araya geldik, hem de çalışma-
nın hangi aşamada olduğunu
gördük. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanımız Cengiz
Ergün’ün talimatlarıyla şehre
7/24 yaşayan alanlar kazandır-
mak için çalışmalarımızı sür-
düreceğiz” diye konuştu.
Haber merkezi

Avni Gemicioğlu’nda 2. etap prestij
cadde düzenlemeleri sürüyor
Avni Gemicioğlu’nda 2. etap prestij
cadde düzenlemeleri sürüyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Avni Gemicioğlu Caddesi’nde başlattığı 2. Etap
prestij cadde düzenlemelerine devam ediyor. Fen İşleri Dairesi, Kent Estetiği
Dairesi, Yol Yapım Bakım ve Onarım Dairesi ekipleri caddeyi yenilenen yüzüyle
Manisalıların hizmetine sunmak için yoğun bir çalışma programı uyguluyor. 

MASKİ Genel Müdürü
Burak Aslay, Salihli ilçesine
bağlı Atatürk mahalle muhtarı
Orhan Çoban’ı makamında
ağırladı. Ziyarette Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ Genel
Müdürlüğü tarafından mahal-
lede yapılan ve yapılması
planlanan yatırımlar üzerine
fikir alışverişinde bulunuldu.

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel

Müdürü Burak Aslay, Salihli il-
çesine bağlı Atatürk mahalle
muhtarı Orhan Çoban’ı maka-
mında ağırladı. Ziyarette Ata-
türk mahallesine yapılan ve
yapılması planlanan projeler
görüşüldü. 

Muhtar Orhan Çoban, ma-
hallesine yapılan hizmetlerden
dolayı Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Sayın Cengiz
Ergün ve MASKİ Genel Mü-

dürü Burak Aslay’a teşekkür
etti.

“YATIRIMLARIMIZI 
SÜRDÜRÜYORUZ”

Genel Müdür Aslay, “Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Sayın Cengiz Ergün liderli-
ğinde 17 ilçemizde vatandaş-
larımızın ihtiyaçlarına yönelik
yatırımlarımız sürüyor. 

Merkez mahallelerimizden
olan Atatürk mahallemizin de

altyapı ihtiyaçları noktasında
ilave kanalizasyon hattı dö-
şeme çalışması gerçekleştir-
dik. Taşkın riskini önlemek
amacıyla dere temizlik çalış-
malarımızı düzenli olarak sür-
dürüyoruz. Mahalle
sakinlerimizin ihtiyaçlarını tes-
pit ederek hızlı bir şekilde
çözme noktasında gayret sarf
ediyoruz” dedi. 

Haber merkezi

Genel Müdür Aslay, Atatürk mahalle muhtarını ağırladı 

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Salihli ilçesine bağlı Mersinli
mahallesine daha verimli içme
suyu ulaştırmak adına gerçek-
leştirdiği sondaj çalışmalarını
tamamladı ve saniyede 8 litre

verime sahip suya ulaşıldı.
MASKİ Genel Müdürlüğü, küre-
sel ısınma ve iklim değişikliğine
bağlı olarak yaşanan susuzluk
problemine rağmen il geneline
yeterli, verimli ve kesintisiz

içme suyu ulaştırmak için çalış-
malarını aralıksız sürdürüyor.
Bu kapsamda İçme Suyu Dai-
resi Başkanlığı, Salihli ilçesine
bağlı Mersinli mahallesine
daha verimli, daha sağlıklı ve
kesintisiz içme suyu ulaştır-
mak adına başladığı sondaj
çalışmalarını tamamladı. 8 litre
verime sahip suya ulaşıldı. Alı-
nan numune teste gönderildi
ve sonuçlar beklenecek.
Olumlu sonuç alındığı takdirde
gerekli hat bağlantı çalışmala-
rına başlanacak.  

“İNŞALLAH SU 
YETERSİZLİĞİ 
SORUNUMUZ 
ÇÖZÜLECEK”

Mahalle muhtarı Ali Yaman,
“Su yetersizliği sorunu yaşıyor-
duk. MASKİ Genel Müdürlüğü
gerekli çalışmaları yapıyor. Açı-

lan sondajdan su verimi 8 litre
çıktı. İnşallah olumlu sonuç

alındığı takdirde hat bağlantıları
yapılacak. Emek veren herkese

teşekkür ediyorum” dedi.
Haber merkezi

Mersinli’nin yeni sondajında su verimi 8 litre

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Yunusemre ilçesine bağlı As-
macık mahallesine içme suyu
sağlayan sondaj kuyusunda
meydana gelen arızayı kısa sü-
rede gidererek vatandaşların su
kesintisi yaşamasının önüne
geçti.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, kesintisiz içme suyu sağ-
lamak adına çalışmalarını tüm
hızıyla sürdürüyor. Bu kap-
samda Elektrik Makine ve Mal-
zeme İkmal Dairesi Başkanlığı,
tarafından Yunusemre ilçesine
bağlı Asmacık mahallesine
içme suyu sağlayan sondaj ku-

yusunda meydana gelen arıza
kısa süre içerisinde müdahale
edilerek giderildi. Yapılan ça-
lışma ile vatandaşların su ke-
sintisi yaşamalarının önüne
geçildi. Yerinde müdahaleler ile
ilgili açıklamalarda bulunan
Elektrik Makine ve Malzeme
İkmal Dairesi Başkanı Kemal
Anaç, “MASKİ Genel Müdür-
lüğü olarak çalışmalarımızı ara-
lıksız sürdürüyoruz.
Ekiplerimizin özverili çalışmaları
ile arızalara anında müdahale
ederek vatandaşlarımıza içme
suyu temini noktasında çalış-
malarımızı sürdürüyoruz” dedi.
Haber merkezi

Sondaj kuyusunda meydana gelen arıza giderildi

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Gölmarmara ilçesine bağlı Ye-
niköy Mahallesi’nde 1200 met-
relik dere temizlik çalışması
gerçekleştirdi. Çalışma netice-
sinde su akışı sağlıklı hale geti-
rilerek, taşkın tehdidi ortadan
kaldırıldı.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü il genelinde dere temizlik
çalışmalarını sürdürüyor. Bu

kapsamda Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanlığı ekip-
leri tarafından Gölmarmara il-
çesine bağlı Yeniköy
Mahallesi’nde 1200 metrelik
dere temizlik çalışması gerçek-
leştirildi. Çalışma kapsamında
dere tabanı ve kenarları temiz-
lendi, derede biriken zararlı
maddeler toplandı ve suyun
akışı sağlıklı hale getirildi. Ma-
halle sakinleri çalışmadan duy-

duğu memnuniyeti belirterek
Büyükşehir Belediyesi ve

MASKİ Genel Müdürlüğüne te-
şekkür etti. Haber merkezi

Yeniköy’de bin 200 metrelik dere temizliği yapıldı
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Hepimizin mutsuzluk garantili cümlesi: “El alem
ne der?” Hayatımız başkalarına göre düzenlediğimiz
konulardan birisidir “El alem ne der” düşüncesi. Yıl-
lardır böyledir bu. O mahalle baskısı dediğimiz şeyi
buram buram yaşarız. Çoğumuz pek umursama-
maya çalışırız. Birileri için giyimimizi değiştirir, birileri
için temizlik yapar, el alem görmesin diye akşam per-
deleri kapatırız. Daha nicelerini sayabilirim size. Ne
yazık ki Türkiye’de el alem hayatımızın merkezi
olmuş durumda.

El alemin dili “yargı” dili. Bu yargılamalarda ayıp
kelimesi ile başlar. “Ayıp, o giyilir mi?”, “O senin büyü-
ğün onunla öyle konuşma”, “Onun kızı/oğlu doktor
olamamış, vah vah ne yazık” gibi cümleleri işitiriz.
Neden bunları utanılacak bir şeymiş gibi görürler ki?
Biz neden ele güne karşı utanmalıyız ki? Çünkü yar-
gılanmaktan korkuyoruz. Bu yargılamalar da bizim bir
şeyler yapmamıza engel oluyor.  

Her ne kadar umursamamaya çalışsak da buna
itiraz edemiyoruz, kendimizi seçimlerimizi değiştirir-
ken buluyoruz. Kendine dahi aklı yetmeyenlerin, fikir-
lerine önem veriyoruz. Soruyorum size, daha kendine
hayrı olmayandan akıl almak niye? Hiç de kendilerine
dönüp bakmazlar. Çifte standart uygularlar. Bizler de
işte böyle başkasının dediklerine mahkûm yaşarız.

Bu el alem dediğimiz illet şey şarkılara bile konu
olmuştur:

“Ele güne karşı yapayalnız
Böyle de olmaz ki…
Nasıl da gittin insafsız
Böyle bırakılmaz ki!”
El alem ne diyecek korkusu aklımızı bulandırır.

Bizi de bunaltmaya başlar.
Boş verin el alemi… El alem için yaşamayı bıra-

kın. Kararlarınız için diken üstünde olmayın ve daima
kararlarınızın arkasında durun. Çünkü el alem hiçbir
zaman susmayacak.

Bir tane hayatınız olduğunu unutmayın! 

CANSU
MERİÇ

EL ALEM NE DERSE DESİN!

GENÇ BAKIŞ

ZAYİ İlANI
Beko Casio marka
398512MFAG00903738 seri numaralı
yazar kasamın ÖKS Levhası kaybolmuş-
tur. Hükümsüzdür. 

Zeki ANAÇ
VERGİ NO: 0680058876 

22. DöNeM TBMM Baş-
kanı Bülent Arınç ve AK Parti
Manisa Milletvekili Ahmet
Mücahit Arınç, Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rektörü

Prof. Dr. Rana Kibar’a hayırlı
olsun ziyaretinde bulundu.

AK Parti Manisa Milletvekili
Ahmet Mücahit Arınç ile bir-
likte rektörlük binasına gelen
Bülent Arınç; Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rektörü

Prof. Dr. Rana Kibar, Rektör
Yardımcıları Prof. Dr. Ahmet
Çetin, Prof. Dr. Kadir Ay, Prof.
Dr. Oktay Üçer ve Genel Se-
kreter V. Öğr. Gör. Erhan
Doğan tarafından karşılandı.

Arınç, “İnanıyorum ki Ma-
nisa Celal Bayar Üniversitesi
bundan önce sürdürdüğü nite-
likli başarısını bundan sonra
da devam ettirecektir. Bu vesi-
leyle sayın rektörümüze gör-
evinde başarılar diliyor, iyi
dileklerimi sunuyorum" ifade-
lerini kaydederken, ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile ge-
tiren Rektör Prof. Dr. Rana
Kibar ise, "Sayın Arınç’ı üni-
versitemizde ağırlamaktan
büyük mutluluk duyuyorum.

Manisa Celal Bayar Üniversi-
tesi için çalışıyoruz. Bundan
sonra da üniversitemizin en iyi
yerlere gelmesi için çalışmaya
devam edeceğiz.” şeklinde

konuştu. İyi niyet temennileri
ile geçen sohbetin ardından
Rektör Prof. Dr. Rana Kibar,
günün anısına 22. Dönem
TBMM Başkanı Bülent Arınç'a

tablo hediye etti. 
Bülent Arınç’ın Manisa

Celal Bayar Üniversitesi Şeref
Defterini imzalamasıyla ziyaret
sona erdi.

Baba ve oğul Arınç, MCBÜ Rektörü’ne 
“hayırlı olsun” dedi

MANİSA'NIN Alaşehir Fen
Lisesi'nin bu sene mezun ettiği
73 öğrencisinden 57'si istediği
bölüme yerleşmenin mutlulu-
ğunu yaşıyor. Alaşehir tarihinde
yüzde 78 başarı oranıyla en
yüksek seviyeyi yakalayan Ala-
şehir Fen Lisesi'nin okul birin-
cisi Gökçe Toy Pamukkale
Üniversitesi Tıp Fakültesine
yerleşirken, 11 öğrenci Tıp, 4

öğrenci diş hekimliği, 6 öğrenci
eczacılık bölümüne, 36 öğren-
cinin de istedikleri bölümlere
yerleştikleri açıklandı. 

Alaşehir Fen Lisesi'nin
yüksek başarısı Alaşehirliler ta-
rafından sevinç ve gurur ile kar-
şılanırken İlçe Milli Eğitim
Müdürü Hüseyin Güneş ve
okul birincisi Gökçe Toy, annesi
Alaşehir Devlet Hastanesinde

görevli Ayşe Avcı Toy ve babası
ilkokul öğretmeni Ercan Toy
Alaşehir Fen Lisesi Müdürü İsa
Kanal’ı makamında ziyaret
ederek, başarılarını tebrik etti. 

Okul Müdürü İsa Kanal,
"Okulumuzda düzenli başarılı
ve disiplinli çalışmanın ödülünü
başarıyı yakalayarak aldık. Ön-
celikli öğrencilerimizi, idareci
ve öğretmenlerimizi velilerimizi

kutluyorum" derken, okul bi-
rincisi Gökçe Toy, "Sınıfta
derslerimi iyi dinleyerek, evde
hem derslerimi tekrar ederek
hem de değişik kaynaklardan
yararlanarak başarıyı yakala-
dım. Tabi ki ders çalışmanın
yanında sosyal aktiviteleri bı-
rakmadım. Bu başarıyı yakala-
mamda çok etkileri olan
öğretmenlerime ve aileme çok
teşekkür ediyorum" dedi.  Ala-
şehir İlçe Milli Eğitim Müdürü
Hüseyin Güneş ise şunları
söyledi: "Alaşehir Fen Lisesi
bu yıl YKS sınavında yakala-
dıkları başarı ile fen lisesi ola-
rak dokuzuncu yıl mezunları
ile en yüksek başarıyı yakala-
dık. Bu da Alaşehir olarak eği-
tim seviyemizin ne kadar hızla

geliştirdiğini göstermektedir.
Her yıl başarı oranımızı biraz
daha artırarak çıtamızı yük-
seltmeye devam edeceğiz.
Ben başarının yükselmesinde
en büyük pay sahibi olan oku-
lumuz idareci ve öğretmenleri-

mize emekleri ve özverili çalış-
maları için teşekkür ediyor, bu
başarıyı yakalayarak Alaşe-
hir’in gururu olan Alaşehir’in
sesinin duyurulmasında vesile
olan öğrencilerimizi ve velileri-
mizi kutluyorum."  İHA

Alaşehir’in gururu oldular Alaşehir’in gururu oldular 

TurguTlu Beledi-
yesi tarafından tarihinin
en büyük yatırımı olarak
hayata geçirilecek ve biti-
mine az süre kalan Sa-
nayi Çarşısı projesinde 3
iş yerinin satış ihalesi ger-
çekleşecek. 

Turgutlu Belediyesinin
Facebook hesabından
canlı olarak yayınlanacak
ihale, 22 Ağustos Salı
günü saat 14.00’de yapı-
lacak. Turgutlu Belediye-
sinin vizyon projesi olan,

kentin katma değerini
yükseltecek Sanayi Çar-
şısı projesinde 3 iş yeri
daha satışa çıkıyor. Proje-
deki 9, 10 ve 13 no.lu ba-
ğımsız iş yerlerini
kapsayan satış ihalesi,
kapalı teklif arttırma usulü
ile yapılacak. Eski Manisa
Yolu cepheli 9 ve 10 no.lu
iş yerlerinin muhammen
bedeli 13.000.000,00 TL,
Begüm Sokak cepheli 13
no.lu iş yerinin muham-
men bedeli ise
14.000.000,00 TL olacak.
Projede satışı yapılan iş

yerlerini alan kişiler için
ihale bedelinin tamamı
ihale tarihinden itibaren
en geç 10 gün içinde
peşin ya da aynı süre
içinde ihale bedelinin
yüzde 50’si peşin kalanı 5
ay içinde 5 eşit taksitle
ödenebilme seçeneği su-
nuldu. Sanayi Çarşısı pro-
jesinin ihalesi şeffaf
belediyecilik anlayışı ge-
reği aynı zamanda Tur-
gutlu Belediyesinin
Facebook hesabından
canlı olarak da yayınlana-

cak. 22 Ağustos Salı
günü saat 14.00’de Tur-
gutlu Belediyesi Encü-
men Toplantı Salonu’nda
gerçekleşecek 3 adet iş
yerinin satış ihalesi hak-
kında detaylı bilgiye
https://www.turgutlu.bel.t
r adresindeki duyurular
bölümü ile Hukuk İşleri
Müdürlüğünden ulaşılabi-
lir. Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın,
“Turgutlu’muza 114 milyon
TL’lik dev yatırımla kazan-
dıracağımız Sanayi Çar-

şısı’nda sona geldik. Hem
gerçekleştirdiğimiz diğer
proje ve yatırımlarımıza
kaynak yarattığımız hem
de Turgutlu’muzun üretim
ve istihdamına önemli katkı
sağlayacak projemizde 3 iş
yerimizin daha satış ihale-
sini yapacağız. Söz konusu
3 iş yerinin satışını gerçek-
leştirdiğimiz takdirde satı-
lan iş yeri sayısı 18’e
yükselmiş olacak. İhalenin
şimdiden Turgutlu’muza
hayırlı olmasını diliyorum”
dedi. 

Sanayi Çarşısı Projesinde 3 iş
yerinin satış tarihi belli oldu
Sanayi Çarşısı Projesinde 3 iş
yerinin satış tarihi belli oldu

TurguTlu Belediye-
sinin bir dizi olarak sürdür-

düğü kültürel etkinliği olan
Müze Sohbetlerinin bu

haftaki başlığı ‘Memleket-
ten Haber Var’ olarak be-
lirlendi. 23 Ağustos
Çarşamba akşamı saat
21:15’te başlayacak prog-
ramda 1930’lu, 1940’lı yıl-
ların gazetelerine yansıyan
Turgutlu ile ilgili haberler
ele alınacak.

Turgutlu Belediyesi
Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğü’ne bağlı olarak
çalışmalarını sürdüren Tur-
gutlu Kent Müzesi tarafın-
dan düzenlenen Müze

Sohbetlerinin yirmi üçün-
cüsü 23 Ağustos Çar-
şamba akşamı
gerçekleştirilecek. Saat
21:15’te başlayacak prog-
ram, Kent Müzesi’nde dü-
zenlenecek. Kent Müzesi
Sorumlusu Mehmet Gök-
yayla’nın sunacağı ve
‘Memleketten Haber Var’
başlığını taşıyan prog-
ramda 1930’lu ve 1940’lı
yılların gazetelerindeki Tur-
gutlu ile ilgili haberler konu
edilecek. 

Müze sohbetlerinde bu hafta:
memleketten haber var

Müze sohbetlerinde bu hafta:
memleketten haber var
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İYİ PArTİ Manisa İl Başkanı
Ali Zafer İksir, YKS yerleştirme
sonuçlarının açıklanmasının ar-
dından açıklamalarda bulundu.
Tercih yapmayan aday sayı-
sında rekor kırıldığını söyleyen
İYİ Partili İksir, “Yerleştirme
puanı hesaplanan 2 milyon 895
bin adaydan, 1 milyon 14 bini
tercih yapmadı.” dedi

İYİ Parti Manisa İl Başkanı
Ali Zafer İksir, tercih yapmayan
adayların nedenlerinin incelen-
mesi gerektiğini söylerken,
kendilerinin görüştüğü veli ve
öğrencilerin çoğunun ekono-
mik nedenlerden mustarip ol-
duğunu söyledi. İYİ Partili İksir
konuyla ilgili, “Yerleştirme pu-
anları hesaplanan 2 Milyon 895
bin adaydan, 1 Milyon 880 bini
tercih yaparken, 1 milyon 14
bini tercih yapmamıştır. Önce-
likle bu denli çok sayıda öğren-
cimizin tercih hakkı

kazanmasına rağmen tercih
yapmaması düşündürücüdür.
Öğrencilerimizin tercih yap-
mama nedenleri üzerinde yo-
ğunlaşılmalı ve derinlemesine
bir araştırma yapılmalıdır. Bizle-
rin sınav ve yerleştirme sonuç-
ları sonrasında, görüştüğümüz

veli ve öğrencilerden aldığımız
geri dönüşlerde özellikle öğren-
cilerin ekonomik anlamda ya-
şadıkları zorluklar nedeniyle
tercih yapmamaları, mezuniyet
sonrası iş bulamama kaygısı ve
tercih yapsalar bile kendi şehir-
lerindeki üniversiteleri tercih et-

meleri dikkatimizi çeken husus-
lar oldu.” dedi.

“ÜCreTLer ALDI 
BAŞInI GİDİYOr”

Tercih yapılmama nedenleri-
nin başında ekonomik zorluklar
olduğunu söyleyen Başkan
İksir “Özel yurt fiyatları geçen

seneye göre yüzde 105 artmış
durumda, ev kiraları da aynı şe-
kilde Manisa’da en düşük ev
kirası 7-8 bin TL’den başlıyor.
Birde bunların üzerine okul
masrafları, gıda ve faturalar ek-
lendiğinde bir öğrencinin
aylık masrafı 12-13
bin TL’yi buluyor.
Asgari ücretle çalı-
şan bir ailenin ço-
cuğunu okutma
gibi bir ihtimali
kalmıyor. Durum
böyle olunca KYK
‘dan  burs ya da kredi
alan öğrenciler 1250 lira-
nın yetmediğini söylüyor ve
kendileri çalışarak geçimini
sağlamaya çalışıyor. Kendileri
çalışmak zorunda kalan öğren-
ciler de bu kez okuldan geri
kalıp, derslerine gereken özeni
gösteremiyorlar.” dedi. 

“İŞ BuLAmAmA 
KAYGIsI VAr”

İYİ Partili İksir sözlerinin so-

nunda şunları söyledi: “ Tercih
yapmama sebeplerinin başın-
dan ekonomik zorluklar gelir-
ken, bir de öğrencilerin
mezuniyet sonrası iş bula-
mama kaygıları var. Eğitim du-

rumuna göre işsizlik oranları
incelendiğinde yüksek-

öğretim mezunları ara-
sında işsizlik oranının
%11,3 olarak açık-
landığı görülüyor.
Böylece, yükseköğre-
tim mezunu işsizlerin

oranı, %10,4 olan
genel işsizlik oranının da

üstünde oluyor. Yani öğrenci-
lerimizin gelecek için kaygıla-
rından biri olan iş bulamama
sorunu tercih yapma kararlarını
da etkileşmiş durumda. Eğitim
konusunda hep sınıfta kalan
hükümetin bu duruma bir el at-
ması şart. Nitelikli ve ülkesine
katkı sunacak bir nesil yetiş-
mesi için güçlü bir eğitim politi-
kası olması gerekiyor.”

1 milyon öğrenci tercih yapmadı!

CHP’Lİ Başevirgen, dün-
yada gıda fiyatları ve enflasyon
düşerken tarım ürünleri üretici
fiyat endeksinin yüksek seyret-
mesini eleştirdi.

CHP Manisa Milletvekili ve
Tarım Orman ve Köyişleri Ko-
misyonu Üyesi Bekir Başevir-
gen, dünyada gıda fiyatları ve
enflasyon düşerken tarım ürün-
leri üretici fiyat endeksinin tem-
muzda aylık yüzde 8,03, yıllık
yüzde 62,48 ve 12 aylık orta-
lama artışının ise yüzde 102,10
olduğunu söyleyerek “Hazi-
randa kurlardaki hızlı ha-
reketlenmenin kısmen
maliyetlere yansıma-
sının temmuzda
daha da belirgin
hale geleceğini ve
gıda fiyatlarındaki
artışların tetiklene-
ceğini söylemiştik.
Tarım ÜFE’de mey-
dana gelen bu artışlar
nedeniyle ne yazık ki pek
çok temel gıda daha da erişil-
mez hale gelecek.” Dedi.

Başevirgen yaptığı değer-
lendirmede şu ifadeleri kul-
landı; “Tarım Ürünleri Üretici
Fiyat Endeksi haziran ayında
yeniden yükselmeye başla-
mıştı. Enflasyonda baz etkisinin
sona ermesiyle, aylık enflasyon
da yeniden tırmanışa geçti.
Aylık yüzde 8,03, yıllık yüzde
62,48 artan Tarım-ÜFE’de 12
aylık ortalamalara göre yükseliş
yüzde 102,10’a ulaştı.” Dedi.

“GIDA FİYATLArInDA 
ÇOK CİDDİ ArTIŞLAr 

GeLİYOr”
Haziran ayında hızla yükse-

lişe geçen döviz kurlarının yanı
sıra yeni ekonomi yönetimi-

nin faizlerde de artışa gi-
dileceğinin işaretlerini
vermesinin maliyet ar-
tışlarını tetikleyen un-
surların başında
geldiğini söyleyen
Başevirgen,”

Dolar/TL kurunun bir
ayda 18’den 27’yı aş-

ması,  euronun 30 TL sını-
rına yaklaşması tarımda

kullanılan gübre, ilaç, tohum
gibi ithal girdilerin fiyatlarına

yansımaya başladı. Haziran
ayında kısmen gerçekleşen bu
yansımanın temmuz ve ağus-
tos aylarında daha belirgin hale
gelmesinin yanında, temmuzda
yürürlüğe giren vergi artışları,
KDV-ÖTV’nin başta mazot-
benzin olmak üzere fiyat etiket-
lerini yukarı çekmesi üreticinin
maliyetlerine de doğrudan etki
edecek. Tarım-ÜFE’deki bu
yükselişin daha da hızlanacak
ve gıda fiyatlarında çok ciddi
zamlar yaşanacak.”

“İKTİDArIn KİTLeLerİ 
YOKsuLLAŞTIrAn 

eKOnOmİ POLİTİKALArI 
GIDA Ve BesLenme 

sOrununu DAHA DA 
BÜYÜTeCeK”

Başevirgen ”Tarımsal üre-
timdeki enflasyon ve fiyat artış-
larının market ve pazarlarda
gıda fiyatlarına, etiketlere yüklü
oranlarda yansıması kaçınıl-
maz. Semt ve mahalle pazarla-
rında sebze-meyve tezgahları,
marketlerde manav reyonları
hızla boşalırken yaz ortasında
pek çok mevsim sebzesi, yeşil-
lik açısından da kıtlık, erişile-

meme ve fahiş fiyatlar söz ko-
nusu.  Dünyada gıda enflasyo-
nunda ilk 10 ülke arasında yer
alan Türkiye bu gelişmelerle sı-
ralamada daha da yukarılara
çıkacak. Bir yandan geniş ke-
simlerin TL’deki değer kaybına
paralel olarak gelirleri ve alım
güçleri gerilerken diğer yandan
gıda fiyatlarında ve diğer mal
ve hizmetlerde yaşanan artışlar,

geçim güçlüklerini, yoksullaş-
mayı, gıdaya erişimde darbo-
ğazın artmasını beraberinde
getiriyor. TÜİK’in açıkladığı
temmuz ayı Tarım-ÜFE verileri,
iktidarın küresel kriz iddiasının
gerçek olmadığını, enflasyon
ve hayat pahalılığının yükselen
fiyatların ve üretim düşüşlerinin
tamamıyla iktidarın ekonomi
politikalarından kaynaklandığını

ortaya koyuyor.  Zihinsel ve be-
densel açıdan zayıf, sağlıksız
nesillerin yetişmesine zemin
hazırlayacak bu gelişmeler kar-
şısında iktidarın duyarsızlığı ve
düşük maaş zamlarıyla kitleleri
yoksullaştıran ekonomi politi-
kaları; tarım, hayvancılık, üre-
tim, gıda ve beslenme
sorununun daha da büyüyece-
ğini gösteriyor. “ dedi. 

Tarımdaki çöküş gıdayı erişilmez hale getirecek

CHP Manisa Milletvekili
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, zen-
gini koruma sistemi diye tabir
ettiği Kur Korumalı
Mevduat(KKM) sistemine ilişkin
değerlendirmelerde bulundu.

Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB), Türk lirası (TL)
mevduatları artıracak, Kur Ko-
rumalı Mevduat'ı (KKM) azalta-
cak düzenlemeye gitti. Buna
göre bankalara vadesi dolan
KKM hesaplarını TL mevduata
dönüştürme için hedef getirdi,
cazibe yaratmak için de TL
mevduat faizini yükseltmeleri-
nin önünü açtı. Bu konuda kri-
terleri tutturamayan bankalar
düşük faizli tahvil alıp fatura
ödemek zorunda kalacak.

“GÜnLÜK
PAnsumAnLArLA 

eKOnOmİ 
YÖneTİLemeZ”

Merkez Bankası’nın KKM
kararını değerlendiren CHP
Manisa Milletvekili Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu “Hazine ga-
rantili KKM maalesef bütçede
büyük bir kara delik haline

geldi. Son iki ayda hazineden
55 milyar lira yuttu. Merkez
Bankası bankalara vadesi
dolan KKM hesaplarını TL
mevduata dönüştürme için
tedbir kararı ne kadar etkili ola-
cak belli değil. Anlaşılan kur
korumalı mevduattan yavaş
yavaş vazgeçilecek. Biz bir an
önce vazgeçilmesi gerektiğini
ilk günden beri söylüyoruz.
Çünkü günlük pansumanlarla
ekonomi yönetilemez” diye ko-
nuştu.

“İKİ AYDA 
55 mİLYAr LİrA 

PArA AKTArILDI”
Seçimde 20,34 lira olan

dolar kuru bugün 27 lirayı geç-
tiğini vurgulayan Bakırlıoğlu,
“Temmuz ayına ilişkin 2023 yılı
merkezi yönetim bütçe giderleri
açıklandı. Haziran ayında, 20
milyar 560 milyon lira olan “Ha-
zineden Mevduat ve Katılma
Hesaplarının Kur Artışlarına
Karşı Korunmasına İlişkin Gi-
derler” Temmuz ayında 34 mil-
yar 483 milyon liraya yükseldi.
İlk KKM ödemesi olan 2022
Mart ayından bu yana şimdiye
kadar KKM için hazineden

ödenen en yüksek aylık değer
olduğu belirtiliyor. Buna göre
seçimden bu yana döviz kur ar-
tışından kaynaklı hazineden
son iki ayda 55 milyar lira para
aktarıldığı görülüyor” ifadelerini
kullandı.

“KKm ZenGİnİ KOrumA 
sİsTemİ HALİne GeLDİ”

“2022 yılında; hazineden
92,4 milyar, Merkez Bankasın-
dan ise 72,8 milyar olmak
üzere toplam 165 mil-
yar lira KKM he-
sapları için
destek verildiği
gerçeği bize bu
çarpık siste-
min bütçe için
nasıl bir kara
delik oluştur-
duğu gösteri-
yor” diye devam
eden Bakırlıoğlu,
“Üç ay önce yani
dolar kuru 19,76 lira oldu-
ğunda, yüzde 25 faizle 1 mil-
yon liralık KKM hesabı açtıran
bir kişi üç aylık vade sonunda
58 bin lira faiz alması gerekir-
ken, muhteşem KKM sistemi
sayesinde 370 bin lira faiz geliri

elde ediyor. Devletin kasasın-
dan 312 bin lira fazladan para
çıkmış oluyor. Zengini koruma
sistemi haline gelen kur koru-
malı mevduat sistemi yüzün-
den bundan sonrada döviz
kurundaki her artış, devlet büt-
çesine daha fazla ek maliyet
getirecektir” dedi.

“KKm HesAPLArInDAKİ 
PArA YÜZDe YeDİ
AYDA 140 ArTTI”

Cazip faiz getirisinin kur ko-
rumalı mevduat sistemine olan
ilgiyi arttırdığını söyleyen CHP’li
vekil, “Merkez Bankası, BDDK
verilerine göre yılbaşında 1 tril-
yon 370 milyar lira olan KKM
hesaplarındaki tutar yüzde 140
artışla Ağustos ayında 3,4 tril-
yon liraya dayandı. Burada
vahim olan, yapılan kanun de-
ğişikliği ile KKM’de Hazine
desteği uygulamasının kaldırıl-
dığı ve Ekim ayından itibaren

kur farkının Merkez Ban-
kası tarafından karşıla-

nacağı, böylece
hazinenin yükü azal-
mış olacağı iddiası.
Sonuçta birilerine
devletin kasasın-
dan para aktarılı-
yor. Sanki Merkez

Bankasından çıka-
cak para bu ülkenin,

halkın parası değilmiş
gibi davranılmasını anla-

mak mümkün değil” diye ko-
nuştu.

Artan maliyetler nedeniyle
tarım ürünlerindeki artışa dik-
kat çeken Bakırlıoğlu, “2023
ilk yedi ayda milyonlarca çift-
çimize ödenen mazot desteği

toplam tutarı 11 milyar 317
milyon TL. Gübre desteği 4
milyar 638 milyon TL. Yedi
ayda yapılan toplam hayvan-
cılık desteği 9 milyar 471 mil-
yar TL.

KKM'nin hazineye sadece
Temmuz ayı maliyetinin, ilk
yedi ayın tarım ve hayvancılık
desteklemelerinden daha fazla
olduğu görülüyor. Çiftçinin
ürettiği ürün para etmiyor,
mazot 40 liraya dayanmış,

traktörün kontağını açmaya
korkuyor, vatandaş ise ete, süt
ve süt ürünlerine pahalılık ne-
deniyle ulaşamıyor, marketin
kapısından geçemiyor. Fasulye
pazarda 100 lira olmuş. İşte
bunun tek sebebi iktidarın bu iş
bilmezliğidir. Her zaman söyle-
diğimiz gibi zenginlere sermaye
aktarımı haline gelen kur koru-
malı mevduat sistemi en kısa
zamanda kaldırılmalıdır” ifade-
lerini kullandı.

Kara delik büyüyor

Yunusemre Belediyesi’nin 100. yıl etkinlikleri kapsa-
mında düzenleyeceği konserde ünlü şarkıcı Semicenk sahne
alacak. 

Yunusemre Belediyesi, 100. yıl etkinlikleri kapsamında ünlü
şarkıcı Semicenk’i, Manisalı hayranlarıyla buluşturacak. Mag-
nesia alışveriş merkezi arkasında bulunan Yunusemre Etkinlik
Alanı’nda düzenlenecek olan konser 26 Ağustos Cumartesi
günü saat 21.00’da yapılacak. 

Açık hava konsepti ile yapılacak halk konserinin ücretsiz
olacağı öğrenilirken Yunusemre Belediye Başkanı Mehmet
Çerçi, “Gençler; 26 Ağustosta Magnesia AVM arkasında tek-
rar buluşuyoruz.” ifadeleriyle vatandaşları konsere davet etti.
Haber merkezi

Semicenk Manisalı 
hayranlarıyla buluşacak
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Valiler Kararnamesiyle
Manisa Valisi olarak atanarak
görevine başlayan Vali Enver
Ünlü için mülki idare amirleri ve
kurum müdürleri ile bir araya
geldi. Valilik önünde gerçekle-
şen karşılama programının ar-
dından Vali Ünlü, İl Jandarma
Komutanı Tuğgeneral Zafer
Tombul, vali yardımcıları, kay-
makamlar ve kurum müdürleri
ile birlikte makamında bir araya
geldi. Basın mensuplarının da
yer aldığı programda Vali Ünlü,
açıklamalarda bulunarak “Cu-
martesi günü saat 17:00’de
resmi olarak Manisa Valiliği
görevine başladım. Valilikte
görevime başladıktan sonra
burayı Türk yurdu yapan Saru-
hanoğulları Beyliği’nin kuru-
cusu Saruhanbey’i ziyaret ettik.
Daha sonra Saruhanlı ilçemiz-
deki şehidimiz Ege Süleyman
kardeşimizin ailesini ziyaret

ettik, onların gönüllerini aldık,
baş sağlığı dileklerimizi ilettik”
dedi. 

“Mesai MefHUMU 
göZeTMeden 

ÇalıŞacağıMıZı, 
Halkla HiZMeT Hakka 

HiZMeT anlayıŞıyla 
HeP BirlikTe 
ÇalıŞacağıZ”

Manisa’nın önemli ve kadim
bir şehir olduğunu kaydeden
Vali Ünlü, “Tarımla sanayinin
birlikte ve dengeli bir uyumu
olan Manisa, Ege Bölgesi’nin
güzide bir şehri. Rektörümüzle
görüştüğümüzde 45 bin öğren-
cisinin olduğunu öğrendiğimde
bu beni çok mutlu etti. Çok
büyük ve köklü bir üniversite.
Yine turizmde önemli potansi-
yeli olan bir şehir Manisa’mız.
Değerli meslektaşlarımla,
kurum amirlerimizle, OSB’leri-
mizle, odalarımızla, borsamızla,
üniversitemizle, sivil toplum ku-
ruluşlarımızla, basın mensupla-

rımızla beraber inşallah Ma-
nisa’mıza güzel hizmetler yap-
mayı nasip etsin. Bu bir bayrak
yarışıdır. Biz sayın Valimiz Yaşar
Karadeniz’den aldığımız bu nö-
beti inşallah daha ileriye götü-
rüp Manisa’mızı çok daha iyi
yerlere taşımayı hedefliyoruz.
Mesai mefhumu gözetmeden,
halkla hizmet hakka hizmet an-
layışıyla hep birlikte çalışaca-
ğız. Manisalılardan destek
bekliyoruz” şeklinde konuştu. 

“aile kUrUMU 
ÇOk öneMli”

Aile kurumunun çok önemli
olduğunu ve bilerek bu kuruma
saldırıların yapıldığını da vurgu-
layan Vali Ünlü, “Aile kurumu
bizim için çok önemli, aile kuru-
muna bilinçli bir şekilde saldırı-
lar var. 

Bu anlamda Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdürlüğümüze,
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü-
müze, İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğümüze bu konuda özel

görevler düşüyor. İlgili vali yar-
dımcımızla, kaymakamlarımızla
beraber emniyet ve jandarma-
mızla özellikle aile kurumunu,
gençlerimizi ve çocuklarımızı
başta uyuşturucu olmak üzere
her türlü kötü alışkanlıklardan
ve şer odaklarının, kötü niyetli
insanların ve şebekelerin planlı
saldırılarından ve emellerinden

kurtarmamız lazım.  Bu en
önemli konumuzdur. Çocukları-
mızın sağlığı, geleceği bizim en
büyük servetimiz, en büyük
zenginliğimiz. 

Bu anlamda vatanına, mille-
tine bağlı, manevi değerlerine
bağlı moral değeri yüksek
gençlik yetiştirmeliyiz. Ve Tür-
kiye Cumhuriyeti’ni ikinci Tür-

kiye Yüzyılında onlara emanet
etmeyi en önemli görev kabul
ediyoruz.  

Bu anlamda da herkesten
başta ailelerimizden destek
bekliyoruz. Hep birlikte Türk
aile yapısını sağlam zeminler
üzerine oturtup aile yapısını ko-
ruyup kollayacağız” diye ko-
nuştu.

Vali Ünlü yönetici kadrosunu topladı

22. döneM Türkiye Büyük

Millet Meclisi Başkanı Bülent
Arınç ve Manisa Milletvekili
Ahmet Mücahit Arınç, Vali

Enver Ünlü’ye ziyarette bu-
lundu. 22. Dönem TBMM Baş-
kanı Bülent Arınç ve Manisa
Milletvekili Ahmet Mücahit
Arınç, Vali Enver Ünlü’ye yeni
görevinin hayırlı olmasını te-
menni etti, başarılar diledi.

Vali Enver Ünlü ziyarette,
kadim bir şehir olan Manisa’da
görev yapacak olmaktan dolayı
duyduğu memnuniyeti ifade
ederek, nazik ziyaretleri dolayısı
ile 22. Dönem Türkiye Büyük
Millet Meclisi Başkanı Bülent
Arınç ve Manisa Milletvekili

Ahmet Mücahit Arınç’a teşek-
kür etti. 22. 23. 24. Dönem Ma-
nisa Milletvekili Hüseyin

Tanrıverdi, Valimiz Enver Ün-
lü’yü makamında ziyaret ede-
rek hayırlı olsun temennisinde

bulundu. Vali Ünlü, Tanrıver-
di’ye nazik ziyareti dolayısıyla
teşekkür etti.

22. Dönem TBMM Başkanı Bülent Arınç ve Manisa Milletvekili Ahmet Mücahit Arınç ve eski AK Partili Vekil Hüseyin Tanrıverdi’den Vali Enver Ünlü’ye ziyaret

Vali Ünlü ziyaretçilerini ağırladıVali Ünlü ziyaretçilerini ağırladı

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, 30 Ağustos Zafer Bayramı
ile Manisa’nın ve ilçelerinin kur-

tuluş günlerinde yıldız sanatçıla-
rın vereceği konser programla-
rıyla coşkuyu katlayacak. Zafer

Bayramı ve kurtuluş günlerinde
Manisa’da yıldız yağmuru yaşa-
nacak.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, 30 Ağustos Zafer Bayramı
ile Manisa ve ilçelerinin kurtuluş
günlerine özel konserler düzen-
leyecek. Yıldız sanatçıların katılı-
mıyla düzenlenecek olan
konserler, Manisa merkez ile 15
ilçede 15 farklı noktada düzen-
lenecek. Zafer Bayramı ile kur-
tuluş günlerine özel olarak
düzenlenecek konserler hak-
kında bilgi veren Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, yıldız sanatçılar Metin
Özülkü, Ali Güven, Ferda Anıl
Yarkın, Hazal, Jale, Reyhan Ka-
raca, Sibel Alaş, İzel-Çelik-
Ercan, Ümit Sayın, Kutsi,
Muazzez Ersoy, Oğuzhan Koç
ve Gülben Ergen’in sahne ala-
cağını belirterek, Zafer Bay-
ramı’nın ve kurtuluş günlerinin
Manisa merkez ve ilçelerinde
coşkuyla kutlanacağını söyledi.

Zafer BayraMı’nda 
90’lar rüZgarı 

esecek
Başkan Ergün, “Manisa ve

ilçelerinin düşman işgalinden
kurtuluş törenleri kapsamında
düzenlediğimiz konserlerin ilki
Demirci’de 30 Ağustos Çar-
şamba günü gerçekleştirilecek.
15 Temmuz Şehitler Meyda-
nı’nda (Belediye Hizmet Binası
Önü) düzenlenecek konserde
saat 21.00’de Ali Güven, Ferda
Anıl Yarkın, Hazal, Jale, Metin
Özülkü, Reyhan Karaca ve Sibel
Alaş sahne alacak. Zafer Bay-
ramı coşkumuz kapsamında
Manisa’mız merkezinde ise,
fener alayının ardından Cumhu-
riyet Meydanı’nda 90’lar Türk
Pop Müziği’nin efsane üçlüsü

İzel-Çelik-Ercan konseri düzen-
leyeceğiz” dedi.

yıldıZ yağacak
Selendi’nin kurtuluş prog-

ramı kapsamında 3 Eylül Pazar
günü düzenlenecek konser et-
kinliği ile diğer ilçelerin program-
larını da paylaşan Başkan
Ergün, “3 Eylül Pazar günü Se-
lendi Devlet Bahçeli Kent Mey-
danı’nda Ali Güven, Hazal, Jale,
Metin Özülkü, Reyhan Karaca,
Sibel Alaş ve Ümit Sayın sahne
alacak. 4 Eylül tarihinde ise iki il-
çemizin kurtuluşu kutlanacak.
Sarıgöl ilçemiz Cumhuriyet
Meydanı’nda Ali Güven, Hazal,
Jale, Metin Özülkü, Reyhan Ka-
raca, Sibel Alaş ve Ümit Sayın
sahne alacak. Yine 4 Eylül’de
Kula ilçemiz Yunus Emre ve
Şehit Ömer Halisdemir Kent
Meydanı’nda sevilen şarkıcı
Kutsi konseri düzenleyeceğiz.
Akhisar ilçemizde de 4 Eylül’de
Muazzez Ersoy sahne alacak. 5
Eylül tarihinde Gümüşçayı mev-
kiinde Salihli’nin düşman işga-
linden kurtuluşu konserinde

Muazzez Ersoy TSM şarkılarını
seslendirecek. 5 Eylül Salı günü
Gördes Şehit Makbule Hanım
Meydanı’nda da Ali Güven,
Hazal, Jale, Metin Özülkü, Rey-
han Karaca, Sibel Alaş ve Ümit
Sayın 90’ların sevilen şarkılarını
seslendirecek. 6 Eylül’de Ah-
metli Belediyesi Şehir Stadyu-
mu’nda Kutsi; Gölmarmara
Atatürk Bulvarı’nda ise Ali
Güven, Hazal, Jale, Metin
Özülkü, Reyhan Karaca, Sibel
Alaş ve Ümit Sayın sahne ala-
cak. 7 Eylül Perşembe günü
Turgutlu ve Saruhanlı’nın kurtu-
luş etkinliklerinde Turgutlu 15
Temmuz Demokrasi Şehitleri
Alanı’nda Muazzez Ersoy; Saru-
hanlı PTT Karşısı Otopark
Alanı’nda ise Kutsi konser vere-
cek. 8 Eylül Manisa’mızın kurtu-
luşunda ise Cumhuriyet
Meydanı’nda saat 21.00’de
Oğuzhan Koç ve Gülben Er-
gen’in sahne alacağı konserler
ile yıldız yağmuru olacak. Kırk-
ağaç’ımızın kurtuluş günü 12
Eylül Salı günü, Çam Mesire
Alanı’nda Kutsi; Soma’mızın
kurtuluş günü olan 13 Eylül Çar-
şamba günü, Soma Eski Çar-
şamba Pazaryeri’nde Muazzez
Ersoy konserleriyle kurtuluş
coşkumuzu katlayacağız. Kon-
ser etkinliklerimiz, 14 Eylül Per-
şembe günü Köprübaşı Gazi
Atatürk Meydanı’nda düzenle-
yeceğimiz Kutsi konseriyle nok-
talanmış olacak. Tüm
hemşehrilerimizi etkinliklerimize
davet ediyor, Manisa’mızın ve
tüm ilçelerimizin kurtuluş günle-
rini şimdiden kutluyorum” diye
konuştu. Haber merkezi

Zafer Bayramı ve Kurtuluş Günlerinde şölen yaşanacak
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Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

3 Aylık: 250 TL 6 Aylık: 450 TL
Yıllık   : 800 TL ZAYi iLANI: 200 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1000 TL   + KDV 1400 TL  +KDV
YARIM 1400 TL   + KDV 2000 TL + KDV
TAM 2100 TL   + KDV 3500 TL + KDV

SÜRMANŞET
1700 TL + KDV

LOGO YANI
700 TL + KDV

LOGO ALTI
1000 TL + KDV
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*1 Ocak 2023 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 70,00 TL

Yapı ve inşaat sektörü, milyar dolarlık ihracat için Libya’ya gidecek

KASIM ayında Trablus’ta
gerçekleşecek 6. Uluslararası
Libya Yapı ve İnşaat Fuarı’na
katılacak olan inşaat sektörü,
Libya’ya yapılacak ihracatın

artmasını hedefliyor.
Geçen yıl yapı ve inşaat

sektörlerinde Libya’ya 1 milyar
doların üzerinde ihracat yapan
Türkiye, rakamı bu sene daha

da yukarı taşımayı hedefliyor.
Kasım ayında Trablus’ta ger-
çekleşecek 

6. Uluslararası Libya Yapı ve
İnşaat Fuarı 2023 ile bunu he-
deflediklerine değinen ADD In-
ternational Group CEO’su
Ghaleb Gheblawi ve ICF Fuar-
cılık Yönetim Kurulu Başkanı
Mesut Akpınar, düzenlenecek
organizasyonun sadece bir fuar
değil, aynı zamanda Libya yapı
ve inşaat sektörünün en büyük
dimağlarının her yıl bir araya
geldiği bir platform olduğuna
dikkat çekti. Mühendislerin, mi-
marların, tedarikçilerin, müte-
ahhitlerin, teknisyenlerin ve
karar vericilerin bir araya gele-
ceği, yine bir dizi seminer, tar-
tışma ve çalışma atölyesi
planlanacak organizasyon 27-

30 Kasım’da Trablus Uluslar-
arası Fuar Merkezi’nde gerçek-
leşecek.

LIBYA HVAC 2023, LIBYA
Water-Tech Expo 2023 ve Lib-
yan Technicians Forum 2023 ile
eşzamanlı gerçekleşecek orga-
nizasyon ADD Events, Libya
Ekonomi Bakanlığı, Libya Yapı
ve İmar Bakanlığı, Libya Mü-
hendisler Sendikası ve Libya
Ticaret Odaları Genel Birliği’nin
destekleriyle planlanıyor.

Organizasyonda Libya’nın
en büyük devlet kurumları,
konut, kamu hizmetleri, ulaşım
ve altyapı sektörlerindeki bağlı
şirketleriyle üst düzey yetkililer
tarafından temsil edilecek.

Fuarda iklimlendirme ve ha-
valandırma, asansör, sıhhi tesi-
sat sistemleri ve alçak gerilim

sistemleri, kapı ve pencere, ay-
rıca kaplama malzemeleri sek-
töründen, boya, duvar
kaplamaları, mermer, seramik
ve farklı döşeme malzemeleri
sektörleri ayrı ayrı bölümlerde
temsil edilecek. 

Fuarın açık alanında ise ağır
inşa makineleri, çeşitli araçlar
ve beton makineleri ve pompa-
ları sergilenecek.6. Libya Yapı
ve İnşaat Fuarı’nın Libya Yapı
Pazarı’nın nabzını tuttuğuna
dikkat çeken ADD International
Group CEO’su Ghaleb Gheb-
lawi, 

“İlgili tüm şirketleri bu
önemli etkinlikte yer almaya ve
Libya inşaat sektörü hakkında
gerçek bir iç görüye sahip ol-
maya davet ederken katılımcı-
ların kendilerini bölgedeki bir

sonraki en büyük şantiye için
konumlandırma şansını göz
ardı etmeyeceklerine inanıyo-
ruz” dedi.

2023'ün ilk 4 ayında Türki-
ye'nin Libya'ya yaptığı ihracatın
758 milyon dolara çıktığına dik-
kat çeken Akpınar, “Bu rakam,
2023 yılında 3 milyar dolarlık ih-
racat hedefinin aşılabileceğini
gösteriyor” dedi.

Akpınar, Libya’da yeniden
inşa sürecinin başlayacağını
hatırlatarak, “Zaten 9 milyar
dolar değerindeki projeler
devam ediyor. Libya devleti 50
milyar dolar değerindeki altyapı
projelerine de başlamayı hedef-
liyor. Bu fırsatı Türkiye’nin ya-
kından takip etmesini arzu
ediyoruz” şeklinde konuştu.

İHA

Yurt Dışı Üretici Fiyat Endeksi yıllık yüzde 60,32 arttı
YURT Dışı Üretici Fiyat En-

deksi (YD-ÜFE) yıllık yüzde
60,32, aylık yüzde 15,34 arttı.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), Temmuz ayı Yurt Dışı
Üretici Fiyat Endeksi’ni açık-
ladı. Buna göre, YD-ÜFE Tem-
muz ayında bir önceki aya göre
yüzde 15,34, bir önceki yılın
Aralık ayına göre yüzde 45,66,
bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 60,32 ve on iki aylık or-
talamalara göre yüzde 58,79
artış gerçekleşti.

İMALAT YILLIK YÜZDE 
60,43 ARTTI
Sanayinin iki sektörünün yıl-

lık değişimleri; madencilik ve
taş ocakçılığında yüzde 54,26,
imalatta yüzde 60,43 artış ola-

rak gerçekleşti.
Ana sanayi gruplarının yıllık

değişimleri; ara malında yüzde
53,70, dayanıklı tüketim ma-
lında yüzde 67,95, dayanıksız
tüketim malında yüzde 62,40,
enerjide yüzde 22,42, sermaye
malında yüzde 72,44 artış ola-
rak gerçekleşti.

İMALAT AYLIK YÜZDE 
15,34 ARTTI
Sanayinin iki sektörünün

aylık değişimleri; madencilik ve
taş ocakçılığında yüzde 15,34,
imalatta yüzde 15,34 artış ola-
rak gerçekleşti.

Ana sanayi gruplarının aylık
değişimleri; ara malında yüzde
13,39, dayanıklı tüketim ma-
lında yüzde 17,59, dayanıksız

tüketim malında yüzde 14,25,
enerjide yüzde 25,60, sermaye
malında yüzde 16,23 artış ola-
rak gerçekleşti.

YILLIK YD-ÜFE'YE GÖRE 
10 ALT SEKTÖR DAHA 
DÜŞÜK, 15 ALT SEKTÖR 
DAHA YÜKSEK DEĞİŞİM 
GÖSTERDİ
YD-ÜFE sektörlerinden kok

ve rafine petrol ürünleri yüzde
22,42, metal cevherleri yüzde
41,56, ana metaller yüzde
41,82 ile endekslerin en az art-
tığı alt sektörler oldu. Buna kar-
şılık makine ve ekipmanlar
b.y.s. yüzde 84,89, bilgisayarlar
ile elektronik ve optik ürünler
yüzde 83,60, tütün ürünleri
yüzde 81,90 ile endekslerin en

fazla arttığı alt sektörler oldu.
AYLIK YD-ÜFE'YE GÖRE 
13 ALT SEKTÖR DAHA 
DÜŞÜK, 12 ALT SEKTÖR 
DAHA YÜKSEK DEĞİŞİM 
GÖSTERDİ
YD-ÜFE sektörlerinden ana

metaller yüzde 11,74, gıda
ürünleri yüzde 11,90, temel ec-
zacılık ürünleri ve müstahzarları
yüzde 12,39 ile endekslerin en
az arttığı alt sektörler oldu.
Buna karşılık kok ve rafine pet-
rol ürünleri yüzde 25,60, bilgi-
sayarlar ile elektronik ve optik
ürünler yüzde 18,54, makine ve
ekipmanlar b.y.s. yüzde 17,25
ile endekslerin en fazla arttığı
alt sektörler oldu. 

İHA

Kamu işveren heyetinin teklifi öncesi istişare yapıldı
MEMUR Sen İl Temsilcisi

ve Eğitim Bir Sen Antalya Şube
Başkanı Eyüp Bülent Miran,
kamu işveren heyetinin suna-
cağı son teklif öncesi Memur
Sen Genel Merkezi’nde 39 il
temsilcisinin yer aldığı toplan-
tıda görüş ve önerilerini sundu.

Yaklaşık 4 milyon memur ve
2,5 milyon memur emeklisini il-
gilendiren Toplu Sözleşme Gö-
rüşmeleri'nde süreç 1
Ağustos'ta başladı. Kamu işve-
ren heyetinin üçüncü ve son
teklifi yarın sunması beklenir-

ken, Memur Sen Genel Mer-
kezi, 39 il temsilcisi ile yarın ya-
pılacak olan son zam teklifine
yönelik atılması gereken strate-
jik adımları istişare etti. Memur-
Sen 39. İl Temsilcileri Toplantısı
7. Dönem Toplu Sözleşme
gündemiyle Memur-Sen Genel
Merkezi’nde gerçekleştirildi.
Memur Sen Antalya Temsilcisi
Eyüp Bülent Miran da Toplu
Sözleşme Süreci ile ilgili talep
ve önerilerini genel merkez yö-
netimine iletti.

Memur-Sen il temsilcilerinin

de tek tek söz alarak görüşle-
rini belirttiği toplantıda; enflas-
yonist ortamda kamu işvereni
tarafından verilen teklif ve bu
teklife karşı hizmet kollarındaki
kazanımların önemli olduğu gö-
rüşü istişare edildi. Yalçın, kritik
bir zamanda önemli bir toplantı
yaptıklarını belirterek, “Toplu
sözleşmede son kavşağa gir-
dik. Sizlerin de kamuoyunda
takip ettiğiniz gibi bu dönemki
toplu sözleşmede 967 talep
masada ve böyle bir zeminde
müzakere süreci ister istemez

uzun sürüyor. Ön müzakere ile
müzakere sürecinin birleştiği
geleneğin dışına çıkıldığı bir
dönem oluyor. Masa doğal ola-
rak stresli geçiyor” ifadelerini
kullandı.

“Önümüzdeki yıl bunu ça-
lışma konusunda prensipte an-
laşmış durumdayız. Diğer
taleplerimizle ilgili ciddi görş-
melerimiz oldu ve sonuç almak
için ısrarımız sürüyor. Biz bu
süreçte eylem ve söylemlerimi-
zin dışında diplomasi boyutuyla
kritik dokunuşlar yaptık.” İHA

Gurbetçilerin ilgisi konuta olmadı
DEPREMLERDEN dolayı gur-

betçilerin bu yıl konuta yatırım
yapmadığı ifade edildi.

İzinlerini kullanmak için her yıl
memleketlerine dönen gurbetçiler,
konuta yatırım yaparak sektörün
canlanmasına katkı sağlıyordu. 6
Şubat’ta meydana gelen Kahra-
manmaraş merkezli depremlerde
binlerce konutun yıkılması, gur-

betçilerin yatırımını değiştirdi.
Geçtiğimiz aylarda da deprem fır-
tınasına giren Kayseri’de de gur-
betçileri tercihi konuttan yana
olmadı.

Emlakçılar Odası Başkanı
Selim Atasoy, gurbetçilerin konuta
yatırım yapmadığını kaydederek,
“Gurbetçilerimiz geçmiş yıllara
nazaran bu yıl maalesef yatırım

yapmadılar. Yatırım yapmalarını
bekliyoruz ama bu yıl böyle bir
yatırım söz konusu olmadı. Gur-
betçilerimizle konuştuğumuzda
bunun sebebini depremden etki-
lendikleri için olduğunu söylüyor-
lar. Depremler de halen bitmiş
değil. Onun etkisi var diye düşü-
nüyoruz. Arsa ve konut fiyatlarının
çok arttığından bahsediyorlar.

Gurbetçilerimiz bu yıl arsaya yatı-
rım yapmaya çalışıyorlar. Müstakil
ev ve villa tarzı evlere yönelim
oldu. Arsa fiyatları da Türkiye’de
olduğu gibi ilimizde de tavan fi-
yatta. Onun için gurbetçilerimiz
yatırıma çok yönelmiyorlar. Fiyat-
lar yerinde durmuyor, gün geç-
tikçe artıyor. Eğer yatırım yapmak
istiyorlarsa bir an önce değerlen-
dirmelerinde fayda var. Fiyatlar
her sektörde olduğu gibi bizim
sektörümüzde de yerinde durmu-
yor. Döviz bazında baktığımız
zaman paraları değerliyken, bir an
önce bir yer almalarında fayda var
diye düşünüyorum. Özellikle dep-
rem yönetmeliğine uygun daire-
lere ağırlık versinler. Zaten yeni
dairelerimizin hepsi deprem yö-
netmeliğine uygun bir şekilde ya-
pılıyor. Yatırım yapmaları için döviz
bazında hareket ettiğimiz de tam
zamanı diye düşünüyorum” ifade-
lerini kullandı.

İHA
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Bir şeyler sizin istediğiniz gibi olmadığında o konuyu ka-
patmamalısınız. Süreci anlamak, neler olduğunu iyi idrak
etmek için bir çaba gösterdiğinizde kaybettiğiniz sandığı-
nız durum sizi bir yenilginin içinde bırakmayacaktır.

Fiziksel olarak kendinizde memnun olmadığınız durumlar
söz konusu olabilir.  Bugün doktorunuzla ya da fikrine gü-
vendiğiniz kişilerle iletişime geçerek eksiklerinizin olduğu
noktalarda yeni bir adım atabilirsiniz.

Doğru şekli ise istediğiniz konunun gereklerine uyarak
bulabilirsiniz. Bugün kendinizi iyiye, güzele odakladığı-
nızda hayatın olumsuz yönlerinin sandığınız kadar etkili
olmadığını fark edebilirsiniz.

Sürecin beklediğiniz gibi olmaması mental olarak sizi yorduğunda
bunu olumsuz bir şekilde yansıtmaktan çekinmelisiniz. Engellere
değil isteklerinize, ailenize ve ihtiyaçlarınıza odaklanma nokta-
sında aile bireylerinizden destek alabilirsiniz.

Hayatınızdan bazı insanların ya da imkanların gitmesi psiko-
lojik olarak olumsuz etkilenmenize neden olabilir. Herkesin
ve her konunun sizin için bir görevi olduğunu bildiğinizde
yaşadıklarınıza kayıp olarak bakmayı bırakabilirsiniz.

Her birinin getirdiği tecrübeden sonra kendinize yeni bir yol
çizmek zorunda olduğunuzu fark etmelisiniz. Bugün güven,
değer ve iyi yaşama dair düşüncelerinizi destekleyecek şe-
kilde kendinize bir yol haritası belirlemelisiniz.

Kime ve neye değer verdiğiniz konusuna eğilebilirsi-
niz.  Güneşin her gün doğuşu gibi siz de her gün ken-
dinizi ayakta tutacak bir amaç uğruna hayatınıza
devam etmelisiniz.

Bazı insanlarla aranızın eskisi gibi olmaması karşısında
mental olarak yorgun düşebilirsiniz. Bunu bir hırsa ya da
üzüntüye dönüştürmek yerine serbest bırakmayı ve hayatı-
nıza devam etmeyi düşünmelisiniz. 

Parasal yatırımlar konusunda şanslı olabilirsiniz. Bunu en az
riskle değerlendirmek, geleceğinizi düşünerek bir adım atmak
size daha güvende hissetme fırsatı verebilir. Planlayın ve haya-
tınızı güzelleştirmek için hiçbir çabadan geri durmayın.

Birtakım beklentileriniz olabilir ve bunlara göre hareket
etmek isteyebilirsiniz. Kaybetmek her zaman bir ihtimal
olsa da kazanmanın ihtimalinin daha yüksek olması sizin
tutumlarınızla ilgili olacaktır.

Eğitim hayatınızı devam ettirmek, farklı bir alana yönel-
mek ve bunun üzerinde çalışmak isteyebilirsiniz. Kendi-
nize bir yol çizerken gelecekte bu deneyimle neler
yapabileceğinizi de planlamalısınız. 

Ekonomik koşulları iyileştirmek adına ek gelir getirecek ko-
nulara ağırlık verebilirsiniz. Gündelik yaşantınızın planını
buna göre düzenlediğinizde yapacağınız işlerin fazladan
bir zorluğu ya da yorgunluğunu yaşamazsınız.

Antik Sarayini yer altı şehrinin keşfedilen 
alanı 20 bin metrekareye ulaştı

KOnYA'nın Sarayönü ilçesinde, geçmişi Roma
dönemine tarihlendirilen "Sarayini" yer altı şehrindeki
yeni keşifler antik yerin, dönemine göre yüksek kon-
for alanı ve geniş imkanlar sunan yapılar bütünü ol-
duğunu ortaya koyuyor.

Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Sarayönü Belediyesi
işbirliğiyle yürütülen çalışmaların ikinci yılında, ilçeye
de adını da veren yer altı şehrinin keşfedilen alanı 20
bin metrekareye kadar genişledi.

Domestik evsel mekanlar, bağlantılı galeriler,
odayı andıran yaşam alanları, su kuyuları, ocaklar,
atölyeler, bacalar, aydınlatma için kandil yerleri, kiler-
ler, depolar, havalandırmalar ve niteliği henüz araştırı-
lan mekanlar bulunan yerin geçmişi 8. yüzyıla
tarihlendiriliyor.

Konya Müzeler Müdürlüğü Arkeoloğu ve Kazı
Başkanı Hasan Uğuz, bu yıl keşfettikleri yeni alan-
larla, mekan sayısının 30'u, yayılım alanının ise 20 bin
metrekareyi bulduğunu söyledi.

Henüz temizlenmeyi bekleyen birçok koridor,
tünel ve galeri olduğuna değinen Uğuz, yer altı şehri-
nin daha da genişleyeceğini, farklı niteliklerde yeni
alanları keşfetmeye devam ettiklerini dile getirdi.

Uğuz, yatay mimaride Türkiye'nin şimdiye kadar
keşfedilmiş en büyük yer altı şehrini bulmuş olabile-
ceklerine işaret ederek, "Bu kadar geniş alana yayıla-
bileceğini düşünmüyorduk. Yüzey araştırmaları
sırasında burada yaşayan ihtiyarlar, çocukken burayı
gezdiklerini ve çok büyük bir yeraltı şehri olduğunu
söylemişlerdi. Bu yıl fark ettik ki anlattıklarının yarısı
çıktı. Yani diğer yarısı da doğruysa çok büyük bir
alana yayılıyor."

Çalışmaların titizlikle yürütüldüğünü vurgulayan
Uğuz, şöyle konuştu:

"Araştırmalarımızda 19. yüzyıl Avrupalı seyyahları-
nın bu bölgeden Sarayini olarak bahsettiğini fark
ettik. Burada yaşayan insanlar da bunu söylüyor. Bu-
ranın esas adı Sarayini. İnlerin çok geniş, konforlu,
birbiriyle bağlantılı ve yüksek yaşam kalitesi sunan
mimarisinden dolayı sarayı andırdığını ve bu manada
Sarayini dendiği tespit ettik. Gerçekten bu yılki keşfi-
mizde de bir ana cadde gibi tabir edebileceğimiz çok
geniş bir koridor var. Bu koridorun sağında ve so-
lunda bir sürü galeriler var. O galerileri de birbirine
bağlayan tüneller var, koridorlar var. Sarayini yer altı
şehrini diğerlerinden ayıran önemli özellik, çok fazla
mekan olması, koridorların galerilerle birleşmesi ve
insanlara adeta saray konforunda bir yeraltı şehri ha-
zırlanmış olmasıdır." Uğuz, diğer tüm alanlardan farklı
olarak ilginç bir mekan keşfettiklerini belirterek, şöyle
devam etti: "Kazılarda, kuru örme tekniğinde bazıları
doğal, bazıları mimari blokların devşirilmesi şeklinde
bir duvar karşımıza çıktı. İnce çalışmaya girdiğimizde
yeryüzüyle bağlantılı olduğunu fark ettik. Taşları kal-
dırdık. Bazılarının Roma döneminde yapılmış sunak
tipli mezar taşları, mezar stelleri olduğunu, bazılarının
onurlandırma yazıtı, bazılarının sütun tamburu oldu-
ğunu, sütun tamburun kendi döneminde mezar sti-
line dönüştürüldüğünü ve bunlarla doldurulmuş bir
oda olduğunu fark ettik. Burada havuz şeklinde ya-
pılmış ahşapla üzeri kapatılmış haçı anımsatan kuzey
güney yönlü bir yapı bulduk. Bu alanın ne olduğuyla
ilgili çalışmalarımız devam ediyor." AA

MAnisA’nın akciğeri
konumundaki Çaybaşı
Deresi’nde bulunan asırlık
çınar ağaçlarından 7’sinin
kuruması vatandaşları te-
dirgin etti. Dere boyunca
her biri en az 100 yıllık
olan çınar ağaçlarının
neden kuruduğu ise henüz
belirlenemedi. En az 300
yıllık olduğu düşünülen ve
kuruyan bir çınar ağacının
ise çevreye zarar verme-
mesi için demir çubuklarla
desteklenmesi dikkat
çekti. Spil Dağı Milli
Parkı’nın Atalanı mevkiin-
den kaynağını alarak Ma-
nisa şehir merkezinden
geçen Çaybaşı Deresi ya-
tağında ve çevresinde bu-
lunan her biri en az 100
yıllık olan çınar ağaçları
beton yığınlarının arasında
adeta yeşil bir ada gibi
şehrin güzelliğine güzellik

katıyor. Manisa’nın akci-
ğeri konumundaki Çay-
başı Deresi’nin asırlık çınar
ağaçlarından 7’sinin kuru-
ması vatandaşları tedirgin
ederken, yetkilileri de ha-
rekete geçirdi. Bir yandan
ağaçların neden kuruduk-

ları araştırılırken bir yan-
dan da diğer ağaçların da
aynı akıbeti yaşamaması
için çalışılıyor. Kuruyan ve
çevreyi de tehdit olan bazı
ağaçların ise demir çubuk-
larla tutturulması ise dik-
kat çekti. 

“AĞAÇlArın 
TAMAMının 
KUrUMAsı 

FACiA OlUr” 
Manisalı Yerel tarih

araştırmacısı Erkan Akba-
lık, “Çaybaşı Deresi ve
bölgenin en karakteristik
özelliklerinden birisi çınar
ağalarıdır. Çınar ağaçları-
nın çoğu tarihi çınar ağa-
cıdır. Çoğu 80-100 yıllık
çınar ağaçları ama arala-
rında 200-300 yaşında
olan çınar ağaçları da var.
Maalesef bunlardan bazı-

larına hastalık peyda
oldu. Hastalığın şu anda
ne olduğunu bilmiyoruz.
İlgili kurumlar haberdar
edildi çalışıyorlar. Manisa
Büyükşehir Belediyesi
konuyu yakından takip
ediyor. Konuyla ilgili üni-
versitelerden bazı bilirki-
şilerle de görüşmeler
yapılıyor. Şu anda 7 tane
çınar ağacımızda hastalık
kaynaklı kuruma var. Bu
kuruma geri dönüşü ol-
mayan bir kurumadan
bahsediliyor. Netleşme-
diği için de çalışmalar
devam ediyor. Korkumuz
diğerlerine yayılması. Di-
ğerlerine yayılması duru-
munda buraları bu
ağaçlar olmadan düşün-
mek bile istemiyoruz.
Facia olur. Kuruyan ağaç-

lar hayatını yitiriyor ve bir
daha yeşillenmiyor. Şu
ana kadar 7 tane, umarım
bu sayıda kalır ve daha
fazla olmaz. Yetkililerin bir
an önce çözüm bulmasını
istiyoruz zaten ilgili ku-
rumlar da çalışıyor” dedi. 

“AĞAÇlArın 
YAşıYlA ilGili 
Bir ÇAlışMA 
YAPılMADı” 

Bölgedeki yüzlerce
ağaç için herhangi bir yaş
çalışması yapılmadığını
kaydeden Akbalık şunları
söyledi:  

“Buradaki ağaçların
çoğu 80-100 yaşında
ama aralarında 200-300
yaşında olanlarda var.
Tam olarak bir yaş tespiti
yapılmamıştır. Burada sa-
dece bir tanesinde plaka
var, onu da diken kişiler
sağ olsunlar 1930 tari-
hinde çakmış. Onu biliyo-
ruz ama o genç sayılır.
Daha yaşlıları var. Buranın
önemi ise burası çok
önemli tarihi olaylara ta-
nıklık etti. Yunan işga-
linde Çaybaşı Deresinde
Yunan tarafından Türk
halkına yönelik çok me-
zalim yapıldı. Bu ağaçlar
bu taş köprüler bu duvar-
lar bunların hepsine ta-
nıktır. Dolayısıyla bu
ağaçların daha uzun süre
yaşaması Manisa için çok
önemli.”  ihA

Manisa’nın akciğeri konumundaki Çaybaşı Deresi’nde bulunan asırlık ağaçlardan 7’si kurudu   

Asırlık çınarlar kurumaya başladı 

AlAşehirliler 30
Ağustos-5 Eylül tarih-
leri arasında kutla-
nacak olan
Alaşehir’in Kur-
tuluşu etkinlik-
leri dahilinde
beş gün bo-
yunca doya-
sıya
eğlenerek
dolu dolu bir
festival yaşaya-
cak. Birbirinden
ünlü isimlerin
sahne alacağı festival
renkli yarışmalara da ev
sahipliği yapacak. 

Manisa’nın Alaşehir
ilçesinde 30 Ağus-

tos günü Şehit
Onur Rama-

zan Bayram
Alanı açılış
programıyla
başlayacak
olan etkin-
lik kutla-
maları saat
20.30 da

Sarıkız Mey-
danı’ndan

Cumhuriyet ve
Demokrasi Meyda-

nına kadar sürecek olan
kortej yürüyüşü ile devam

edecek. Alaşehirliler daha
sonra Cumhuriyet ve De-
mokrasi Meydanında
Eypio ile coşacaklar. 31
Ağustos günü Kongre
Parkı’nda Tavla Turnu-
vası, Açık Hava Sine-
ması’nda “Selvi Boylum
Al Yazmalım" filmi izlen-
dikten sonra aynı gün ak-
şamı Alaşehir Belediyesi
Türk Sanat Müziği Ko-
rosu Alaşehirlileri coştu-
racak. 1 Eylül Günü Masa
Tenisi turnuvası ile devam
edecek etkinlik, akşa-
mında Emircan İğrek
sahne alacak. 2 Eylül

günü her yıl ilgiyle izlenen
ve büyük beğeni toplayan
kelter yarışması yapıla-
cak. Aynı gün akşamı Ke-
maliye Yörük Türkmen
Efeler Derneği halk oyun-
ları gösterisi ve tek kişilik
gösterisi ile Mustafa Baş-
gülşen 'Geldikleri Gibi'
oyunuyla sahne alacak. 3
Eylül günü Üzüm koşusu
ile devam edecek kutla-
malar akşamı Alaşehirliler
ünlü sanatçı Haluk Le-
vent ile coşacak. 4 Eylül
günü Üzümlü Lezzetler
yarışmasından sonra ak-
şamına Akrobasi ve Sihir-
baz gösterisi olacak. 5
Eylül günü sona erecek

coşkulu kutlamaların son
günü En Güzel Sultaniye
Üzüm Yarışması yapıldık-
tan sonra, akşam etkinli-
ğinde ünlü sanatçı Sıla ile
final yapılacak. 

Alaşehir Belediye Baş-
kanı Ahmet Öküzcüoğlu,
"Her yıl olduğu gibi bele-
diye kültür ve sanat et-
kinlikleri dahilinde
hemşehrilerimize unuta-
mayacakları bir festival
hazırladık. Tüm vatan-
daşlarımızı günün stres
ve yorgunluğunu atma-
ları, günlülerinde eğlen-
meleri için festivalimize
davet ediyoruz" dedi.
ihA

Alaşehir festivalle coşacak Alaşehir festivalle coşacak 
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CUMHURBaŞKanI Recep
Tayyip Erdoğan, Macaristan
Başbakanı Viktor Orban'ın da-
vetine icabetle Macaristan Dev-
leti'nin Kuruluş Günü
kutlamalarına katılmıştı. Erdo-
ğan Macaristan'dan turda
dönüş yolunda uçakta gazeteci-
lerin sorularını yanıtladı. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, emekli ve
memur maaşlarının yanı sıra
deprem, yerel seçim, sokak kö-
pekleri ve Cumhuriyet Halk Par-
tisi ile ilgili önemli açıklamalarda
bulundu.    

TÜRKiYE DEPREME
HaZIR MI?

Bir gazetecinin  ‘2023’ün
Şubat ayında yaşadığımız Kah-
ramanmaraş depreminin ardın-
dan 6 ay geçti. Siz depremin
hemen ardından başlattığınız
yoğun çalışmaların bir parçasını
seçim beyannamenize de koy-
dunuz. AK Parti’nin seçim be-
yannamesinde Afetle Mücadele
Acil Eylem Planı vardı. Bu as-
lında çok fazla ve çok detaylı bir
çalışmanın bir parçasıydı.
Bugün itibarıyla başta beklenen
İstanbul depremi olmak üzere
muhtemel afetlere karşı ne de-
rece hazırlıklıyız, durumumuz
nedir? ‘ sorusuna şu şekilde
cevap verdi: “Asrın felaketinin
yaralarını sarmak, 11 ilimizde
hayatı normale dönüştürmek
için başta Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanım olmak
üzere AFAD, İçişleri Bakanımız
hepsi yoğun bir şekilde çalışıyor.
6 Şubat depremlerinin hemen
ardından 680 bin yeni konut için
çalışmalarımızı başlattık. 11 ili-
mize biliyorsunuz biz koordina-
tör valiler atadık, onlarla birlikte
bu süreci devam ettiriyoruz.
Türkiye’yi depreme dayanaklı
hale getirmek için yürüttüğümüz
çalışmalarımızda İstanbul’u,
Marmara’yı ayrı bir başlık al-
tında değerlendiriyoruz. İstanbul
için 1,5 milyon konutun dönüşü-
münü şu anda öngörüyoruz ve
bunun için boşa harcanacak bir

vakit yok. Gerek deprem böl-
gesi gerekse diğer illerimizde
olsun hiçbir çalışmayı ağırdan
alacak durumumuz yok.    İstan-
bul’dan öte Marmara ile ilgili ha-
zırlıklarımız başta ilgili bakanlar
olmak üzere devam ediyor. Ko-
caeli, Yalova, Sakarya, Düzce,
Bolu depremlerini yaşadık. Her
an, her yerde, her zaman bu tür
depremlere hazırlıklı olmamız
gerekiyor. Orta Anadolu havzası
sürekli beşik gibi sallanıyor.
Daha yeni Adana’da yine 5,5
şiddetinde depremler yaşadık.
Kahramanmaraş’ta yine aynen
devam ediyor. Bunlara karşı ha-
zırlıklı olmak durumundayız.” 

“EMEKLiLERiMiZi 
MEMnUn EDECEĞiZ”

Bir gazetecinin, “son Ka-
bine toplantısından sonra
önemli bir açıklama yaptınız.
‘Ekonomik zorlukları göz ardı et-
miyoruz, dillendirilen serzenişle-
rini de çok yakından takip
ediyoruz. Biz başkaları gibi şika-
yetler karşısında millete parmak
sallayanlardan olmadık. Bizim
görevimiz, eleştirilen hususları
en aza indirip vatandaşımızı
memnun etmek’ şeklinde. Bu
serzenişler başlığı altında size
hangi kanallardan ne tür serze-
nişler geliyor? Özellikle Ocak
2024 itibarıyla bilhassa dar ve
sabit gelirlilere ne tür mesajınız
olacak? sorusuna Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Şu anda me-
murlarla ilgili çalışmayı Çalışma
ve Sosyal Güvenlik Bakanımız
yetkili sendikalarla sürdürüyor.
Bu ay sonuna kadar da devam
edecek. Nitekim birinci, ikinci,
açıklamalar Bakanım tarafından
yapıldı. Emeklilerle ilgili de ay-
rıca Bakanlığımız çalışmalarını
sürdürüyor. Memurlarımıza bu
zamlar gelirken, emeklilerimize
hiçbir şeyin gelmemesi olacak
bir şey değil. Onları da inşallah
memnun edecek adımları ata-
cağız. Her fırsatta vatandaşları-
mızla bir araya gelmeye özen
gösteriyorum. Resmi programı-

mızın izin verdiği ölçüde şehirle-
rimizde ev ziyaretleri gerçekleş-
tiriyorum. Deprem bölgesindeki
insanlarımızla her zaman görü-
şüyoruz, 6 Şubat’tan bu yana
muhabbetimizi hiç kesmedik.
Tüm bunların yanı sıra Cumhur-
başkanlığı Külliyemizde icra etti-
ğimiz programlarımızda
toplumun tüm ke-
simleriyle bir araya
gelmeye özen
gösteriyorum.
Partimizin yetkili
organları da va-
tandaşlarımızın
nabzını tutuyor.
Biz seçimden
seçime vatanda-
şın ayağına giden-
lerden hiç olmadık.
Partideki yönetici arkadaş-
larımız her zaman için vatan-
daşlarımızla bir arada. Yaşanılan
ekonomik sıkıntıların, zorlukların
farkındayız. Görüştüğüm vatan-
daşlarımızdan yaşadıkları so-
runları, sıkıntıları dinliyorum.
Hayata geçirdiğimiz tedbirleri
anlattıkça, gelecek günlerin
daha güzel olacağına olan
inançları artıyor. Vatandaşlarımız
gönüllerini ferah tutsunlar, eko-
nomi kadrolarımız işinin ehli.
Türkiye’de enflasyonu tek ha-
neye düşüren bir iktidar olarak,
enflasyonu yine tek haneye AK
Parti kadrolarının düşüreceğine
inansınlar” cevap verdi. 

KiM aDaY 
OLaCaK?

İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığı yaptınız, büyük
başarılara imza atmıştınız. Siz-
den sonra gelen AK Partili bele-
diye başkanları da hizmette
yarış yaptılar. Ancak son 4 yılda
hizmet anlamında bir düşüş, ve-
rilen sözlerin yerine getirilmedi-
ğini görüyoruz. İstanbul ve
Ankara belediye başkan aday-
ları belli oldu mu, öğrenebilir
miyiz? sorusuna Erdoğan şu
şekilde cevap verdi: 

“Daha 7-8 ay var. Bu kadar

aceleci olursak yanlış olur. İsti-
şare bizim en büyük silahımız.
İstişaremizi kimlerle yapacağız?
Teşkilatımızın tüm yetkili birimle-
riyle yapacağız. Ana kademe,
kadın kolları, gençlik kolları hep-
siyle istişarelerimizi yapacağız.
Önümüze onlar alternatif olarak

hangi arkadaşlarımızı çı-
karırlarsa, onların içe-

risinden birinci
derecede İstanbul
ve Ankara olmak
üzere adımları-
mızı atacağız.
Çünkü İstanbul
ve Ankara bun-

ların eline bırakıl-
maz. İstanbul ve

Ankara bunların
eline kaldı, hali gördü-

nüz. Dün bir gazetede İs-
tanbul Büyükşehir
Belediyesi’nin karşısındaki çöp
yığınlarını gösterdiler. Yakışır mı
bu? Şimdi ben göreve geldi-
ğimde üç şeyi konuşuyorduk,
çöp, çukur, çamur. Şimdi aynı
durumu İstanbul’da, Ankara’da,
İzmir’de yaşıyoruz. Nerede bir
CHP belediyesi varsa bunları
yaşıyoruz. Benim halkım buna
layık değil. Nasıl biz o çöp dağ-
larını ortadan kaldırdıysak, nasıl
susuzluğu giderdiysek, o çukur-
lardan İstanbul’umuzu nasıl kur-
tardıysak inşallah şimdi de şu
sıkıntıları aşacak bir kadroyla 31
Mart’a hazırlanıyoruz. 22 yıldır
Türkiye’de marka olmuş bir be-
lediyecilik anlayışımız var. AK
Parti belediyecilik anlayışını, AK
kadroları tüm seçim bölgele-
rinde vatandaşlarımızın hizme-
tine sunacağız. Bugüne kadar
olduğu gibi 2024 yerel seçimle-
rinde de AK Parti’yi en iyi şe-
kilde temsil edecek, vatanına
hizmet etmeyi aşk bilen aday-
larla milletimizin karşısına çıka-
cağız. Her bir seçim bölgesi için
ayrı ayrı çalışıyoruz. Uzun yıllar
çöp, çamur ve çukur siyasetine
maruz kalmış CHP’lilerin elin-
deki belediyeler için de kap-

samlı çalışmalar yürütüyoruz.” 
“saHiPsiZ KÖPEKLER 

BaRInaKLaRa 
aLInMaLI”

Başıboş ve sahipsiz köpek-
lerle mücadele konusunda so-
rulan soruya Erdoğan,
“Başıboş, sahipsiz köpeklerle
mücadele konusunda yasal dü-
zenleme mevcut. Gerek ilgili ba-
kanlık gerekse belediyeler
sahipsiz, başıboş köpekleri barı-
naklara topluyor, ama toplamak
işi bitirmiyor. Bunları barınaklar
çerçevesi içerisinde bir yerlerde
toparlamak lazım. Örneğin
Konya Büyükşehir Belediyesi-
nin, İstanbul'da Beykoz Beledi-
yesinin barınakları var.
Belediyelerimizde bu konuya
hassasiyet gösteriyoruz ve
yasal düzenlemeyle de bu işi
kontrol altına almanın gayreti
içerisindeyiz. Ben mesela Bey-
koz Belediye'mizin çalışmasını
takdir ettim. Tabii bunlar için
çok çok büyük alanlar gerekiyor

ve bu büyük alanlarda da bun-
ların teşhis, tedavi hatta gere-
kirse ameliyatlarına varıncaya
kadar bunları yapmaları şart.
Beykoz bunu yapıyor, gördüm.
Aynı şekilde Konya bunu yapı-
yor. Bundan sonraki süreçte de
bunu bizler yapmaya kararlıyız
ve bu kararlılığımız devam ede-
cek. Gelişmiş ülkelerde, Av-
rupa’da bu sorun nasıl çözüme
kavuşturulduysa bizde aynı uy-
gulamaları hayata geçireceğiz.
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı ile Tarım ve
Orman Bakanlığına gerekli tali-
matlar verilmişti. Sokaklarımızı
çocuklarımız, insanımız için gü-
venli hale getirmek görevimiz. İl-
gili bakanlıklarımız çalışmalarını
yapıyor. Başıboş köpeklerle ilgili
hangi kurumun yetkili ve görevli
olduğu kanunlarımızda belli. Be-
lediyeler, sokaklarda yaşayan
hayvanları barınaklara almalı. Bu
konunun takipçisiyim.” dedi.
iHa

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan emekliye güzel haber

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
geçtiğimiz Cumartesi günü itibariyle görevine başlayan Ma-
nisa Valisi Enver Ünlü’yü ziyaret ederek, hayırlı olsun dilekle-
rini iletti. Resmi Gazete’de yayımlanan Valiler Kararnamesi’yle
Manisa Valisi olarak atanan ve 19 Ağustos’ta Manisa’daki
görevine başlayan Vali Enver Ünlü, Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün’ü ağırladı. 

Vali Ünlü’ye hayırlı olsun dileklerini ileten ve görevinde ba-
şarılar dileyen Başkan Ergün, Manisa Büyükşehir Belediyesi-
nin çalışmaları hakkında bilgiler verdi. Ziyareti nedeniyle
Başkan Ergün’e teşekkür eden Vali Ünlü, Manisa için hizmet
üretmeye gayret göstereceklerini ifade etti. Haber Merkezi

Başkan Ergün’den 
Vali Ünlü’ye ziyaret
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Çocuklarda idrar yolu enfeksiyonlarına dikkat

ÇOCUK Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Nihat Akgül,
bakterilerin yanı sıra, çeşitli vi-
rüsler ve mantarlarında idrar
yolunda enfeksiyonlarına yol
açabildiğini söyledi.

Uzm. Dr. Akgül, kız çocukla-
rın yaklaşık yüzde 7-8’inde,
erkek çocukların ise yüzde
2’sinde, yaşamlarının ilk sekiz
yılında idrar yolu enfeksiyonu
görüldüğünü anımsatarak, do-

ğumundan sonraki ilk yılda
ateşli idrar yolu enfeksiyonu
görülme sıklığının kız ve erkek
bebeklerde eşit olduğunu kay-
detti.

İlk altı ay içinde sünnet ol-
mamış erkek bebeklerin, kız
bebeklere göre daha fazla etki-
lendiğine dikkat çeken Uzm.
Dr. Akgül, ateşsiz idrar yolu en-
feksiyonunun ise genellikle kız
çocuklarda üç yaşından sonra

görüldüğüne vurgu yaptı.
NEDENLERİ
İdrar yolu enfeksiyonlarının

genellikle dış genital bölgeden
kaynaklandığını, bazen de kan
yoluyla oluşabileceğini belirten
Uzm. Dr. Akgül, şöyle devam
etti:

“Küçük çocuklarda idrar
yolu enfeksiyonu tanısı koymak
daha zor. Büyük çocuklarda
orta akım idrar, mesane kont-
rolü olmayan küçük çocuklarda
idrar toplama torbaları ile örnek
alınabilir. Ayrıca mesaneden
enjektörle veya idrar sondasıyla
idrar almak gibi yöntemler kul-
lanılabilir. Alınan örneklerden
mikroskobik inceleme ve kültür
yapılarak tanı konabilir. İhtiyaca
göre kan tahlilleri, ultrasono-
grafi, ilaçlı idrar yolu filmleri
(VSUD), damardan ilaç verile-
rek (DMSA sintigrafi) yapılan
radyolojik tetkiklerle de böb-
rekte hasar olup olmadığı araş-
tırılabilir. 38 C’nin üstünde
açıklanamayan ateşi olan, ay-
rıca halsizlik, kusma, beslene-
meme, tartı alamama,
huzursuzluk, sarılık ve gelişme
geriliği olan küçük bebekler
veya özellikle büyük çocuk-
larda görülen sık idrara çıkma,
idrar yaparken yanma, idrardan

kan gelmesi, karın, bel, yan ağ-
rısı, bulanık, damla damla ve
çatallı idrar yapma, idrar ka-
çırma ve hatta idrar yapamama
gibi şikayetlerin varlığında da
idrar yolu enfeksiyonu düşünül-
meli ve bir çocuk hekimine
başvurulmalıdır.”

SONUÇLARI
Uzm. Dr. Akgül idrar yolu

enfeksiyonunun çocuklarda ge-
lişme geriliği, böbrek hasarı,
kan basıncı yüksekliği gibi so-
runlara neden olabileceği için
erken tanı ve tanıya uygun te-
davinin büyük önem taşıdığının
altını çizdi.

TEDAVİSİ
İdrar yolları enfeksiyonunun

ağızdan verilen şurup, kas içi
ve damardan antibiyotik yo-
luyla da tedavi edilebileceğini
bildiren Uzm. Dr. Akgül, teda-
viye yönelik şu bilgileri paylaştı:

“Bu durum çocuğun yaşı ve
hastalığın ağırlık derecesine
göre değişebilir. Yeni doğmuş,
üç aylıktan küçük bebekler,
ateşi kontrol altına alınamayan
ve çok ciddi hasta çocukların
(düşkün, sıvı kaybı olan, kusan)
yatırılarak tedavi altına alınması
gerekir. Ayrıca antibiyotik teda-
visi almasına rağmen ateşin üç
günden fazla sürmesi ve verilen

tedavinin yerine yapılmaması
endişe edilen durumlarda da
hastaneye yatış yapılmalıdır.
Eğer çocuk tedavi hedefli veri-
len şurupları içemeyecek kadar
kusuyor ancak düşkün görün-
müyorsa ya da yatarak tedavi
almamak için direniyorsa ayak-
tan iğne tedavisi verilebilir. Ge-
nellikle üç ya da dört gün sonra
kusması geçip şurup içecek
duruma gelince ağızdan antibi-
yotiğe geçilebilir.”

KORUNMA YOLLARI
İdrar yolları enfeksiyonun-

dan korunmanın kız çocuklarda
genital bölgenin hijyeni, erkek
çocuklarda ise erken yaşta
hatta mümkünse yeni doğan

döneminde sünnet ile sağlana-
bileceğini anlatan Uzm. Dr.
Akgül, sözlerini şöyle tamam-
ladı:

“Özelikle kız çocuklarında
tuvalet sonrası temizliğinin
önden arkaya yapılması, sık iç
çamaşırı değiştirilmesi ve iç ça-
maşırların yüksek ısıda yıkanıp
mümkünse giyilmeden önce
kızgın ütüyle ütülenmesi faydalı
olacaktır. Ayrıca mesanede
fazla idrar tutulmaması ve her
idrara çıkma isteği oluştuğunda
ertelemeden idrara çıkılması,
enfeksiyonların idrar yollarına
tutunamaması açısından önem
taşımaktadır.”

İHA

Fazla su tüketimi zehirlenmeye sebep olabilir
İÇ Hastalıkları Uzmanı Dr.

Seçil Demir, fazla su tüketimi
isteğinin altında başka bir has-
talık olabileceğini söyleyerek,
“Fazla su tüketimi sodyum ora-
nını düşüreceği için su zehirlen-
mesine sebep olabiliyor” dedi.

Aşırı su tüketiminin vücut-
taki sodyum oranını düşüreceği
için zehirlenmelere sebep ola-
bileceğini söyleyen Hastanesi
İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Seçil
Demir, “Su zehirler mi? diye so-
racak olursak, zehirlemez de-
memek lazım. Suyun aşırı
tüketimi, özellikle vücuttaki
sodyum miktarının dengesini
bozarak, su zehirlenmesine
neden olabiliyor. Sağlıklı insan-
ların yanı sıra beyin ya da böb-
rekle ilgili rahatsızlığı olanlar ve

idrar söktürücü kullananların
fazla su tüketmemeye özellikle
dikkat etmeleri gerekiyor. Sağ-
lıklı insanların günde 2-3 litre,
bu kişilerin ise 2 litreden fazla
su içmemeleri gerekiyor" dedi.
Dr. Demir, su zehirlenmesinin
belirtilerini de, “Kişinin içmiş ol-
duğu su miktarının 6 litrenin
üzerinde olması sonrasında
başlayan bulantı, kusma, şid-
detli baş ağrısı ve görme bo-
zuklukları” şeklinde sıraladı.

“1 LİTRENİN ALTINA DÜ-
ŞÜLMEMELİ”

Fazla su içme isteğinin al-
tında farklı bir hastalığın da ola-
bileceğine dikkat çeken Dr.
Demir, beyin ve böbrek düze-
yindeki bazı hormonal bozuk-
lukların aşırı su içme isteği

olarak çıkabileceğini söyledi.
Bu kişilerde hormon düşüklü-
ğüne yönelik belirli tedaviler uy-
gulandığını belirten Dr. Demir
özellikle hipertansiyon ve diya-
bet gibi kronik hastalığı olan
hastalara günde en fazla 2 litre
olmak üzere su kısıtlaması uy-
guladıklarını, ancak 1 litrenin al-
tına da düşülmemesi
gerektiğini ifade etti.

Dr. Demir, gereğinden fazla
su içen, normalin dışında bir su
içme isteği olan kişilerin mut-
laka bir sağlık kuruluşuna baş-
vurmalarını tavsiye ederek, “Bu
isteğin altında su içmelerine
neden olan bir hastalık yatabili-
yor. Dolayısıyla bu tip belirtileri
ihmal etmemek gerekiyor”
dedi. İHA

Estetik uzmanı açıkladı: “Bacak estetiğine talep arttı"
ÜNLÜ estetikçi Prof. Dr.

Hayati Akbaş, “Bacak estetiği
plastik cerrahlara en çok baş-
vuru sebeplerinden bir tanesi-
dir. Genç kızlar veya kadınlar
etek giyemediklerinden, tayt
giyemediklerinde şikayetçi olu-
yorlar. Bacağın normal görün-
tüsünü, şeklini oluşturarak bu
insanların daha özgüvenli ol-
masını sağlayabiliyoruz” dedi.

Bacak inceliğinden, şekil
bozukluğundan veya kalınlığın-
dan dolayı insanların estetik
cerrahlara gittiğini ifade eden
FBM Tıp Merkezi sahibi Prof.
Dr. Hayati Akbaş açıklamalarda

bulundu. Prof. Dr. Akbaş,
"Bacak estetiği plastik cerrah-
lara en çok başvuru sebeple-
rinden bir tanesidir. Bacağı üst
bacak ve alt bacak şeklinde
2’ye ayırıyoruz. Diz aşağı olan
alt bacak kısmının ince olması
kadınlarda özellikle, bazı er-
keklerde de rahatsızlık konusu
olabiliyor. Hafif bir şekilde çar-
pıntı olması rahatız olabilir.
Genç kızlar veya kadınlar etek
giyemediklerinden, tayt giye-
mediklerinde şikayetçi oluyor-
lar. Psikolojik olarak kendilerini
iyi hissetmediklerini, ailelerin
veya eşlerinin yanında mutlu

olmadıklarını söylüyorlar.
Bacak estetiğimiz bizim en çok
yaptığımız estetiklerden bir ta-
nesidir. Bacak estetiğinde sık-
lıkla 2 yöntem kullanılır. Bir
tanesi vücudun farklı bölgele-
rinde uyruk veya bel bölge-
sinde aldığı yağlarla diz
aşağısını şekillendiriyoruz.
Kendi yağı ile bacak şekillen-
dirme yapabiliyoruz. 

Diğer bir yöntem ise silikon
yöntemidir. Tıpkı göğüs büyüt-
mede silikon kullandığımız gibi
bacak estetiğinde silikon kulla-
nıyoruz. Bacağın normal gö-
rüntüsünü, şeklini oluşturarak

bu insanların daha özgüvenli
olmasını sağlayabiliyoruz. Ba-
cakların özellikle bazı insan-
larda psikolojik etkisi bizim
tahmin ettiğimizden çok daha
fazladır. 

Diğer bu durum ise bacağın
olduğunda kalın olmasıdır. Bu
da estetik kusur olarak ortaya
çıkabiliyor. ‘Çizme giyemiyo-
rum’ gibi söylemlerle bizlere
geliyorlar. Dolayısıyla liposuc-
tion (yağ alma) yöntemiyle ba-
cağı incelterek estetik
operasyon yapıyoruz” diye ko-
nuştu.

İHA

Kemoterapi kadınların gebe kalma potansiyeli üzerinde etkisi olabilir
KADIN ve Doğum Hastalık-

ları Uzmanı Doç. Dr. Deniz Ku-
laksız, kemoterapinin kadınların
gebe kalma potansiyeli üze-
rinde etkisi olabildiğini belirte-
rek “Kemoterapinin fertiliteye
(üreme yeteneği) olan etkileri
tedavi sürecine ve dozlara bağ-
lıdır. Kimi ilaçlar, yumurtalıkların
fonksiyonlarını geçici veya ka-
lıcı olarak etkileyebilir. Bu
durum, gebe kalma şansını
azaltabilir veya tamamen orta-
dan kaldırabilir” dedi.

Konuyla ilgili değerlendir-
melerde bulunan Doç. Dr.
Deniz Kulaksız, “Kemoterapi,
kanser hücrelerini öldürmek
veya büyümelerini durdurmak

için kullanılan güçlü ilaçların
kullanılmasını içeren bir tedavi
yöntemidir. Kemoterapi ilaçları,
kanser hücrelerinin yanı sıra
sağlıklı hücreleri de etkileyebilir.
Bu nedenle, kemoterapi alan
kadınların gebe kalma potansi-
yeli üzerinde etkisi olabilir” diye
konuştu.

“KİMİ İLAÇLAR 
YUMURTALIKLARIN 
FONKSİYONLARINI 
GEÇİCİ VEYA KALICI 
OLARAK ETKİLEYEBİLİR”
Kemoterapinin gebe kalma

potansiyeli üzerindeki etkisinin
tedavi sürecine, kullanılan ilaç-
lara ve hastanın yaşına bağlı
olarak değişebileceğini vurgu-

layan Doç. Dr. Kulaksız, “Ke-
moterapinin fertiliteye (üreme
yeteneği) olan etkileri tedavi
sürecine ve dozlara bağlıdır.
Kimi ilaçlar, yumurtalıkların
fonksiyonlarını geçici veya ka-
lıcı olarak etkileyebilir. Bu
durum, gebe kalma şansını
azaltabilir veya tamamen orta-
dan kaldırabilir. Kemoterapi
alan kadınlar, gebe kalma po-
tansiyeli üzerindeki etkileri hak-
kında bilgilendirilmelidir. Tedavi
süreci öncesi, kemoterapi alan
kadınların doğurganlık konu-
sunda danışmanlık alması
önemlidir. Bir sağlık uzmanı, te-
davinin kısırlığa olan etkilerini
ve alternatif seçenekleri hak-

kında bilgi verebilir” ifadelerini
kullandı.

Kemoterapi sürecinde gebe
kalmak isteyen kadınlar için
dondurulmuş embriyo veya yu-
murta koruması gibi seçenekler
değerlendirilebileceğine dikkat
çeken Doç. Dr. Kulaksız, “Bu
sayede, tedavi tamamlandıktan
sonra gebe kalma şansı artırıla-
bilir. Ancak, bu seçeneklerin
uygunluğu ve başarı oranı kişi-
den kişiye değişebilir. Bu ne-
denle, bireysel duruma en
uygun seçenekleri belirlemek
için bir uzmana başvurmak
önemlidir” diyerek sözlerini
noktaladı.

İHA
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ManiSa FK Teknik Direktörü Osman Zeki Kork-
maz, Ankara Keçiörengücü ile berabere kalınan mü-
cadelenin ardından açıklamalarda bulundu. 

Trendyol 1. Lig'in 2. haftasında Manisa Futbol Ku-
lübü, evinde karşılaştığı Ankara Keçiörengücü ile 0-0
berabere kaldı. Manisa Futbol Kulübü Teknik Direk-
törü Osman Zeki Korkmaz karşılaşma ile ilgili açıkla-
malarda bulundu. Manisa FK Teknik Direktörü Osman
Zeki Korkmaz, "İlk yarı açıkçası çalıştığımız pek çok
kurguyu sahaya yansıtamadık. Beklediğimizden çok
daha geride kaldık. İlk yarıyı kayıp bir 45 dakika olarak
görebiliriz. İkinci yarı yapılan uyarılar ve değişiklikler
sahada davranış olarak değişse de yine de top biz-
deyken pas bağlantılarında istediğimiz ritmi yakalaya-
madık. Rakip takım oyun kurgusu olan bir plan
üzerine oynayan ve iyi savunma yapan bir takımdı. İyi
savunma yapan takımlara karşı topun ritmini düşür-
düğünüz sürece rakip takımın işine yarar. Biz hızlan-
dırma konusunda bu maçtan bazı dersler çıkardık.
Buna daha çok yoğunlaşacağız ve oyun
ritmimizi daha yukarı çekmemiz gere-
kiyor. 90 dakikaya baktığınız zaman
fiziksel olarak takım sahada diri
kalsa da topla yaptığımız işlerde ek-
siktik. Bu tarz maçları çok fazla oyna-
yacağız" dedi. iHa

TürkiYe Sigorta Basketbol
Süper Ligi (BSL) 2023-2024 sezonu
hazırlıklarına devam eden Manisa
Büyükşehir Belediyespor Basketbol
takımı, antrenmanlara devam ediyor.
Öte yandan Potanın Tarzanları,
2023-2024 sezonunda giyeceği
beyaz formasını tanıttı.

Manisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol Takımı, 2023-2024 se-
zonu hazırlıklarını Başantrenör
Ahmet Kandemir yönetiminde sür-
dürüyor. Yeşil-beyazlı takım tem-

poyu da yavaş yavaş artırıyor. Gerek
parkede gerekse de kuvvet antren-
manlarıyla çalışmalarına devam
eden Potanın Tarzanları, önümüz-
deki hafta hazırlık maçlarına da baş-
layacak. Yeşil-beyazlı takım
Antalya’da 1 Eylül’de Monaco, 2 Ey-
lül’de ise Zenit ile karşılaşacak.

BEYAZ FORMANIN 
TANITIMI YAPILDI

Manisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol takımı, 2023-2024 sezo-
nunda giyeceği beyaz formasını ta-
nıttı. Formanın isimi ‘Beyaz Sevda’
olurken fotoğraf çekiminde yeni
transferlerden Doron Russell ve
Ryan Luther yer aldı.

Potanın Tarzanları, 2023-2024
sezonu hazırlıklarına tüm hızıyla
devam ederken yeni sezon formala-
rını da görücüye çıkartıyor. İlk olarak
bu sezon giyilecek olan beyaz for-
manın duyurusu yapıldı. ‘Beyaz
Sevda’ ismi verilen formanın tanıtı-
mında Doron Russel ve Ryan Luther
yer aldı. Kulübün resmi sosyal
medya hesaplarından yapılan açık-
lamada şu ifadelere yer verildi:

“Manisa için atan tertemiz kalp-
ler, şehrin asi renkleri ve göğsünde
Türk bayrağı ile 2023-2024 sezonu
formamız Beyaz Sevda!”

Formaların yakında satışa çıka-
cağı da belirtildi. Spor Servisi

Teknik adam mücadeleyi
değerlendirdi
Teknik adam mücadeleyi
değerlendirdi

YunuSeMre Belediyesi ta-
rafından bu yıl 8. kez gerçekleşti-
rilen Geleneksel Yuntdağı Yağlı
Pehlivan Güreşleri finalinde İsmail
Koç’u mağlup eden Ali Gürbüz
altın kemeri kazandı.   

Yunusemre Belediyesi'nin Ma-
nisa'da ata sporu yağlı güreşe il-
giyi arttırmak amacıyla 8. kez
gerçekleştirilen Yunusemre Bele-
diyesi Geleneksel Yuntdağı Yağlı
Pehlivan Güreşleri’nin final günü
güreş severlerden yoğun ilgi
gördü. Türkiye’nin başarılı pehli-
vanları, Yuntdağı’nda altın kemeri
almak için ter döktü. 7’den 70’e
vatandaşların akın ettiği organi-
zasyonda Yunusemre Belediye
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Tür-
kiye Geleneksel Güreşler Fede-
rasyonu Başkanı İbrahim Türkiş,
Eski AK Parti Manisa Milletvekili
Hüseyin Tanrıverdi, Federasyon İl
Temsilcisi Necip Denktaş, Güreş
Ligi Ana Sponsoru CW Enerji Yö-
netim Kurulu Başkanı Tarık Sar-
van, Güreş Ağası İrfan Aydemir
ve davetliler, cazgırlar eşliğinde
sahaya inip vatandaşları selamla-
yarak, tribünlere 2 ton mesir ve
yağlık saçtılar. Güreşi izleyenler
arasında Manisa Valisi Enver
Ünlü, MHP Grup Başkanvekili

Manisa Milletvekili Erkan Akçay,
AK Parti MKYK Üyesi Manisa Mil-
letvekili Murat Baybatur, AK Parti
Manisa Milletvekili Ahmet Müca-
hit Arınç, AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ, TBMM
22. Dönem Başkanı Bülent Arınç,
Yağlı Güreş Düzenleyen Kentler
Birliği Başkanı Balıkesir Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Yücel Yıl-
maz, Yunusemre Kaymakamı
Atilla Kantay, AK Parti Manisa
eski milletvekilleri Muzaffer Yurt-
taş ve İsmail Bilen, konuk bele-
diye başkanları, başkan
yardımcıları, meclis üyeleri, siyasi

parti temsilcileri, daire müdürleri,
güreş ağaları da vardı. Başpehli-
vanların kura çekimi sırasında
Manisa İl Jandarma Komutanlığı,
“Kadına El Kalkamaz” yazılı pan-
kart açarak kadına yapılan şid-
dete dikkat çekti.  

Final müsabakası devam
ederken güreş ağası da belirlendi.
2 milyon 24 bin TL ile mevcut
güreş ağası iş insanı İrfan Ayde-
mir, 2023-2024 yılının da güreş
ağası oldu.  

Yarı finalde İsmail Balaban,
İsmail Koç ile, Ali Gürbüz de Enes
Doğan ile karşılaştı. Nefes kesen
güreşlerde finale Ali Gürbüz ve İs-
mail Koç kaldı. Final müsabakası

öncesi Başkan Çerçi ve protokol
üyeleri Ali Gürbüz ve İsmail Koç’a
başarılar diledi. Kıyasıya geçen
mücadelede Ali Gürbüz, altın ke-
merin sahibi oldu.  

Minik 1, Minik 2, Teşvik 1,
Teşvik 2, Tozkoparan, Deste
Küçük Boy, Deste Orta Boy,
Deste Büyük Boy, Küçük Orta
Küçük Boy, Küçük Orta Orta Boy,
Küçük Orta Büyük Boy, Büyük
Orta Boy, Başaltı ve Baş olmak
üzere 14 boyda gerçekleşen mü-
sabakalar yoğun ilgi gördü. Başa-
rılı olan güreşçilere madalyalarını
protokol üyeleri taktı. Büyük be-
ğeniyle izlenen güreşleri binlerce
vatandaş takip etti. iHa

Yuntdağı'nda başpehlivan Ali Gürbüz oldu 

ManiSa Büyük-
şehir Belediyespor
Karate takımı, 19-20
Ağustos tarihleri
arasında İzmir’de
düzenlenen 30
Ağustos Zafer Bay-
ramı İllerarası Karate
Turnuvası’nda 2
altın, 3 bronz ma-
dalya kazandı. 5
madalya ile organi-
zasyonu tamamla-
yan Manisa BBSK
karate takımı, kulüp-
ler sıralamasında ikinci oldu. 30 Ağustos Zafer Bay-
ramı dolayısıyla İzmir’de İllerarası Karate Turnuvası
düzenlendi. Manisa Büyükşehir Belediyespor karate
takımı, 7 sporcu ile katıldığı turnuvada 2 altın, 3 bronz
kazanarak kulüpler sıralamasında ikinci oldu. Turnu-
vanın ikinci gününde gençler kategorisinde yarışan
Kevser Koparan ve Yelda Macidi, altın madalya kaza-
nırken; Hakan Yıldız, Tuba Belge ve Batuhan Bayır da
bronz madalyanın sahibi oldular. 

Karate takımının elde ettiği başarıdan mutluluk
duyduklarını belirten Manisa Büyükşehir Belediyespor
Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Pekçetin, “Başta an-
trenörümüz Ali Eşsiz olmak üzere tüm sporcularımızı
tebrik ediyoruz. Kazandıkları 5 madalya ile kulüpler sı-
ralamasında ikinci olan ve kupa kazanan takımımızın
başarılarının devamını diliyoruz” diye konuştu.

Spor Servisi

Yeşil beyazlı karatecilerden
5 madalya 

Bu yıl yeni kurulan Yunusemre
Belediyesi Yağlı Güreş Takımı'nın
başarılı sporcusu İsmail Erkoç,
yoğun katılımın olduğu 8.Yuntdağı
Yağlı Pehlivan Güreşleri'nde gümüş
madalya kazanarak madalyalarına
yenisini ekledi.

Yunusemre Belediyesi Yağlı
Güreş Takımı sporcusu İsmail Erkoç,
Yunusemre Belediyesi'nin 19 - 20
Ağustos'ta ev sahipliğini yaptığı CW
Enerji Türkiye Yağlı Güreş Ligi 8.
Yuntdağı Yağlı Pehlivan Güreşle-
ri'nde Teşvik 2 boyunda gümüş ma-
dalya kazandı. Bu yıl sırasıyla
Akhisar 564. Akhisar Çağlak Güreş-
leri'nde altın, Denizli'nin Kale ilçe-
sinde yapılan 27. Kaledavaz

Güreşleri'nde gümüş madalya kaza-
nan İsmail Erkoç, kürsü istikrarını
8.Yuntdağı Yağlı Pehlivan Güreşle-
ri'nde de sürdürüp gümüş madalya
elde etti ve Yunusemre'nin gururu
oldu. İsmail Erkoç yaptığı açıkla-
mada, gelecekte başpehlivan olmayı
hedeflediğini belirterek, Yunusemre
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çer-
çi'ye desteklerinden ötürü teşekkür
etti. Öte yandan Yunusemre Beledi-
yesi Yağlı Güreş Takımı'ndan Talha
Özkutlu, Yuntdağı Yağlı Pehlivan
Güreşleri'nde teşvik 1'de çeyrek fi-
nalde, Ali Efe Yiğit minik 1'de,
Ahmet Yiğit Atar da minik 2'de son
16 turunda elenerek madalyanın ka-
pısından döndü. Spor Servisi

Başarılı güreşçi madalyaya doymuyor

Tarzanlar yeni sezona bileniyor!Tarzanlar yeni sezona bileniyor!


